
1 
 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 24 

 
 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 31.08. 

2021 година, от 13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  28. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 19 общински 

съветници. 

В хода на заседанието се включиха общинските съветници Валентин 

Василев; Джипо Джипов; Ирфан Ахмедов; Калоян Монев; Левент Апти; 

Мариан Иванов; Огнян Обрешков; Радостина Иванова; Хасан Хасанов 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Али 

Кязимов; Галина Георгиева; Мирослав Цанев; Радиана Димитрова и 

Стефан Стефанов 

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: господин Добрин Добрев – Зам.- Кмет 

на Община Разград; госпожа Полина Иванова – зам.-кмет на Община 

Разград; господин Мирослав Грънчаров, госпожа Нели Добрева – Секретар 

на Община Разград; кметове на населени места; представители на 

общинска администрация и журналисти. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници,  

До сега за днешното заседание на общинския съвет са се 

регистрирали 19 общински съветника, така че е налице необходимия 

кворум и можем да започнем нашето заседание. Откривам заседанието на 

общинския съвет. Дежурен секретар за днес ще бъде общинския съветник 

Руско Дянков.  

Уважаеми колеги, в проекта за дневен ред на заседанието сме ви 

предложили две точки: 

1. Докладни записки; и  

2. Текущи.  

Моля ви за становище по проекта за дневен ред. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 



2 
 

Господин председател, ако ми позволите по извънредния способ да 

презентирам една докладна, която да бъде включена в дневния ред.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте. Давам думата на господин Мирослав Грънчаров – 

заместник кмет, да предложи допълнение към дневния ред. Заповядайте.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

В деловодството на Общински съвет-Разград е депозирана докладна 

записка с вх.№312 от мое име и в качеството ми на заместник кмет на 

Община Разград.  

В докладната записка се предлага да бъде учредено в полза на 

„ЙОКЕТА-КО“ ООД, гр.Разград възмездно безсрочно право на 

пристрояване към вече реализирано право на строеж в „Бизнес зона 

Перистър“.  

Предлагам на основание чл.58, ал.4 от Правилника за организацията 

и дейността на Общински съвет-Разград, негосите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация докладната записка да 

бъде разгледана по извънредния способ като излагам следните мотиви: 

С оглед наближаване края на годината е твърде вероятно 

климатичните условия да бъдат неблагоприятни за извършване на 

строителство, респективно да възпрепятстват инвеститора да започне 

извършване на пристрояване. 

На следващо място след евентуалното приемане на Решение на 

общинския съвет текат срокове за обжалване на същото, след което тече 

срок за обжалване и на заповедта на кмета на Община Разград, с която се 

учредява възмездно и безсрочно право на пристрояване, които 

обстоятелствата отнемат още около един месец.  

Имайки в предвид и политиката на подкрепа на малкия и среден 

бизнес на Община Разград и на Общински съвет-Разград, аз ви предлагам 

тази докладна да влезе по извънредния способ за разглеждане в Общински 

съвет-Разград. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Грънчаров.  

Тази докладна записка след получаването й в общинския съвет беше 

изпратена по електронна поща на всички съветници и представена и на 

хартиен носител. Заседанията на постоянните комисии бяха вече 

приключили и за това господин Грънчаров използва възможността да я 

предложи за включване в днешния дневен ред по реда на извънредния 

способ.  
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Уважаеми съветници, имате ли съображения и предложения по така 

предложения проект за дневен ред? Ако нямате, ще пристъпим към 

утвърждаване на проекта за дневен ред, като най-напред предлагам на 

гласуване – предложението на господин Грънчаров в дневния ред да бъде 

включена и докладна записка с вх.№312 относно инвестиционно 

намерение, както го представи той.  

Гласуваме с вдигане на ръка.  

 

С 22 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението за включването в дневния ред на докладна записка с 

вх.№312 се приема.  

 

Сега уважаеми колеги, моля да гласуваме по проекта за дневен ред, 

който включва: 

1. Докладни записки; и 

2. Текущи. 

Моля съветниците да гласуват с вдигане на ръка.  

 

С 22 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

дневният ред се приема.  

 

ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Най-напред поставям за разглеждане докладна записка с вх.№291.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - Кмет на Община 

Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Програмата за управление 

и  разпореждане с имоти - общинска собственост за 2021 година,  

приета с Решение № 231 по Протокол № 19 от  02.03. 2021г. на 

Общински съвет Разград. 
Господин Бояджиев, като вносител имате ли да добавите нещо към 

докладната записка или да поясните същественото по нея? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя допълнително, господин председател. 

Същественото, е че тази програма през годината винаги може да има 

промени в нея, това налага и настоящото допълнително включване в 

съответните параграфи допълнителни землища в различни населени места. 

Нещо друго съществено няма.  



4 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка е разгледана в ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство и ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство. Най-напред давам думата на председателя на 

комисията по околна среда господин Райчев, да ни информира за 

становището.  

 

Г-н Любомир Райчев – Председател на ПК 

По докладна записка с вх.№291 от 16.08.2021 г., с: 4 гласа „ЗА“, без 

„против“ и „въздържали се“, същата бе подкрепена.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Райчев,  

А сега моля господин Иво Димитров, да ни информира за 

становището на постоянната комисия по собственост.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Докладната записка беше разгледана и при проведеното гласуване с: 

4 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“ е подкрепена от 

комисията.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, имате възможност да изразите становища, мнения, 

предложения, разбира се и въпроси. Има ли желаещи? Не виждам 

желаещи. За това пристъпваме към гласуване, което ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   
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10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 321 

 

Община Разград е собственик на следните имоти: 

 

 Имот №61710.502.208, гр.Разград, ул.“Силистра“ №11  

 Имот 43760.100.110 – пасище,  с.Липник 

 Имот 43760.100.111 – пасище,  с.Липник 

 Имот 23902.71.117 – пасище,  с.Дряновец 

 Имот 23902.107.8 – пасище,  с.Дряновец 

 Имот 62089.27.29 – пасище,  с.Раковски 

 Имот 62089.7.141 – пасище,  с.Раковски 

 Имот 49093.49.94 – пасище,  с.Мортагоново 

 Имот 49093.47.165 – пасище,  с.Мортагоново 

 Имот 49093.22.215 – пасище,  с.Мортагоново                                                                   

 Имот 49093.47.164 – пасище,  с.Мортагоново 
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Имотите не са включени в Програмата за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2021 година.  За 

имота в гр. Разград  има проявен интерес за закупуването му.  За 

пасищата в селата има проявен интерес за наемането им. 

За реализиране на основната цел на програмата, възниква 

необходимостта от включване на посочените имоти в нея. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост 

и т.1 и т. 2 от раздел IV „Заключителни разпоредби“ от Програмата за 

управление и разпореждане с имоти - общинска собственост за 2021 

година, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 23  гласа 

„ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имоти - общинска собственост за 2021 година, приета с Решение № 231 

по Протокол № 19 от 02.03.2021 година на Общински съвет Разград, 

както следва: 

§1. В т.1 „От незастроени имоти“ от Раздел II „Прогноза за 

очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти, общинска 

собственост“ се прави следното изменение: 

Подточка 1.2. се изменя така:  

„Продажби: 24 броя имота – 336 460 лв.”  

 

 §2. В т.3 „От общински поземлен фонд“ от Раздел II „Прогноза 

за очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти, общинска 

собственост“ се прави следното изменение: 

Подточка 3.1. се изменя така:  

„Наем, аренда: 827 броя – 448 929 лв.”  

 

§3. В т.1 „Незастроени имоти“ от Раздел III „Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2021 година“ се прави следното 

изменение: 

Подточка 1.2. се изменя и допълва, както следва:  

„Продажби: 24 броя“ и се създава нова точка 24 със следното 

съдържание: 

24. Имот №61710.502.208, гр.Разград, ул.“Силистра“ №11 – 455 

кв.м. 
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§4. В т.3 „Общински поземлен фонд“ от Раздел III „Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2021 година“ се правят следните 

изменения: 

Подточка 3.1.1. се изменя и допълва, както следва: 

„Пасища 

Общо имоти отдадени под наем 125 броя, с предстоящи 

процедури 114 бр., както следва:  “  и се допълват с нови имоти 

землища, както следва: 

Землище Раковски  - с имоти 62089.27.29; 62089.7.141 

Землище Липник  – с имоти 43760.100.110, 43760.100.111 

Землище Дряновец – с имоти  23902.71.117, 23902.107.8 

Землище Мортагоново – с имоти 49093.49.94, 49093,47.165, 

49093.22.215, 49093.47.164 

 

2. Изменението и допълнението на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2021 година, да се 

отрази на интернет страницата на Община Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 
 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с вх.№292.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - Кмет на Община 

Разград 

Относно: Промяна в списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2021 година. 

Господин Бояджиев, моля да представите докладната записка ако 

имате нещо да добавите.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря, господин председател. 

С решение № 225 от Протокол № 17 от проведено заседание на 

27.01.2021 г. на Общински съвет Разград е приет Списъкът за 

предназначението, броя, вида и местонахождението на общинските 

жилища за 2021 година. Към настоящия момент същия включва 188 броя 

общински жилища, конкретизирани според предназначението си.  

В списъка фигурира: 
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- двустаен апартамент, находящ се в гр. Разград, ул. „Перистър” № 

10, ап. 4  - включен в раздел ІV „Резервни жилища”; 

 След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 

граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища е взето 

решение да се направи предложение общинския жилищен имот да премине 

от групата на резервните жилища в групата на жилищата за настаняване 

под наем на граждани с установени жилищни нужди.  

Необходимостта от тази промяна е продиктувана от факта, че в 

посоченото по-горе  резервно общинско жилище е настанено лице, в 

семейството на което е налице остър социален и здравословен проблем – 

установен е процент трайно намалена работоспособност по решение на 

ТЕЛК/ НЕЛК и минимален доход от пенсия.  

 Съгласно разпоредбите на чл. 45 от Закона за общинската 

собственост  /ЗОС/ и чл. 29, ал. 1 от Наредба № 17 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 

граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, в 

резервни общински жилища се настаняват лица за срок не по-дълъг от 2 

/две/ години, поради което с изтичане на срока на настаняване по 

сключеният с наемателя договор, наемното правоотношение следва да 

бъде прекратено.  

За лицето, настанено в посоченото резервно жилище единствената 

възможност да бъде задоволена неговата жилищна нужда е настаняването 

му от резервно жилище в жилище за настаняване под наем на граждани с 

установени жилищни нужди. 

  Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл. 42, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 4, ал. 2, изр. 2 от 

Наредба № 17 на Общински съвет Разград за условията и реда за 

установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и 

продажба на общински жилища, предлагам Общински съвет Разград да 

приеме следното РЕШЕНИЕ: 

  І. Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2021 година:  

      1. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се в гр.Разград,  ул. „Перистър” № 10, ап. 4 от Раздел ІV 

„Резервни жилища” и го включва в раздел І „Жилища за настаняване под 

наем на граждани с установени жилищни нужди”. 

  Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния  управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

   Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 
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Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка е разгледана в ПК по социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване; ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Най-напред давам думата на председателя 

на постоянната комисия по социална политика доктор Левент Апти, да ни 

информира за становището на комисията.  

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  

След като ми предоставихте думата, искам да докладвам и за другите 

докладни записки. Започвам с текущата докладна записка с вх.№292, 

комисията е подкрепила докладната записка и проекта за решение с: 5 

гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“. По докладна записка с 

вх.№293, същото гласуване е протекло. Вх.№294, гласували са 3-ма, без 

„против“ и без „въздържали се“. И по докладна записка с вх.№295, 4-ма 

членове на комисията са „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, доктор Апти.  

Моля председателя на комисията по собственост господин Иво 

Димитров, да информира съветниците.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

На свое заседание постоянната комисия по управление на 

общинската собственост и стопанство разгледа докладна записка с 

вх.№292, и при проведеното гласуване единодушно я подкрепи с: 4 гласа 

„ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на постоянната 

комисия по законност господин Калоян Монев, за информация за 

становището на комисията.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, настоящата докладна записка, както и всички, 

които бяха разпределени в постоянната комисия по законност бяха приети 

от комисията с необходимия кворум. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Има ли съветници, които желаят да изразят становище, мнение, 

съображения? Не виждам желаещи. За това преминаваме към гласуване, 

което ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова +   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   
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Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 322 

 

С решение № 225 от Протокол № 17 от проведено заседание на 

27.01.2021 г. на Общински съвет Разград е приет Списъкът за 

предназначението, броя, вида и местонахождението на общинските 

жилища за 2021 година. Към настоящия момент същия включва 188 

броя общински жилища, конкретизирани според предназначението си.  

В списъка фигурира: 

- двустаен апартамент, находящ се в гр. Разград, ул. „Перистър” 

№ 10, ап. 4  - включен в раздел ІV „Резервни жилища”; 

 След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди 

на граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища 

е взето решение да се направи предложение общинския жилищен имот 

да премине от групата на резервните жилища в групата на жилищата 

за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди.  

Необходимостта от тази промяна е продиктувана от факта, че в 

посоченото по-горе  резервно общинско жилище е настанено лице, в 

семейството на което е налице остър социален и здравословен проблем 

– установен е процент трайно намалена работоспособност по решение 

на ТЕЛК/ НЕЛК и минимален доход от пенсия.  

 Съгласно разпоредбите на чл. 45 от Закона за общинската 

собственост  /ЗОС/ и чл. 29, ал. 1 от Наредба № 17 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 

граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, в 

резервни общински жилища се настаняват лица за срок не по-дълъг от 

2 /две/ години, поради което с изтичане на срока на настаняване по 

сключеният с наемателя договор, наемното правоотношение следва да 

бъде прекратено.  

За лицето, настанено в посоченото резервно жилище 

единствената възможност да бъде задоволена неговата жилищна 

нужда е настаняването му от резервно жилище в жилище за 

настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 42, ал. 2 от Закона за общинската собственост и 

чл. 4, ал. 2, изр. 2 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища, Общински 
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съвет Разград, след поименно гласуване с 26  гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

               І. Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2021 година:  

              1. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се в гр.Разград,  ул. „Перистър” № 10, ап. 4 от Раздел ІV 

„Резервни жилища” и го включва в раздел І „Жилища за настаняване 

под наем на граждани с установени жилищни нужди”. 

 

               Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния  управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

   Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с вх.№293.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - Кмет на Община 

Разград 

Относно: Възлагане изпълнението на услуга от общ 

икономически интерес (УОИИ) по проект „Патронажна грижа + в 

община Разград“ финансиран от Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020, процедура чрез директно предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.002 „Патронажна 

грижа +“. 

Господин Бояджиев, освен това, което сте изложил в докладната 

записка имате ли нещо да добавите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, допълнително нямам. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви.  

Докладната записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика и ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. Най-напред моля председателя на постоянната комисия по 

бюджет господин Минчев, да ни информира за становището.  
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Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Докладната записка беше подкрепена със: 7 гласа „ЗА“, без „против“ 

и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Да докладвам и по останалите докладни записки, всичките бяха 

подкрепени в комисията по бюджет и финанси без изключение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Председателя на постоянната комисия по социална политика доктор 

Апти вече ни информира за резултата от разглеждането на комисията. За 

това сега пристъпваме към разисквания по докладната записка. Има ли 

съветници, които желаят да изразят становище? Не виждам колеги 

желаещи. За това приключваме с обсъждането и преминаваме към 

гласуване, което ще бъде с вдигане на ръка.  

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 323 

 

На 20.07.2021 г. между Министерство на труда и социалната 

политика, Управляващ орган на Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014–2020 г. и Община Разград е сключен договор 

за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № BG05M9OP001-

6.002-0171-C01 и считано от 01.08.2021 г. общината изпълнява проект 

„Патронажна грижа + в община Разград“ по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.002 

„Патронажна грижа +”. 

Проектът е на стойност  870 943,01 лв. и е с продължителност 15 

месеца. 

Проект „Патронажна грижа + в община Разград“ включва две 

основни направления дейности: Направление1 – дейност Патронажна 

грижа и Направление 2 – дейност Превенция на COVID-19 в 

социалните услуги, делегирани от държавата дейности. 

По Направление1 ще се предоставят почасови интегрирани 

здравно-социални услуги на 129 нуждаещи се лица с увреждания и 
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възрастни хора над 55 г. с ограничения или в невъзможност за 

самообслужване, живеещи на територията на община Разград. 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 

определя услугата „Патронажна грижа“ по Направление 1 като 

Услуга от общ икономически интерес (УОИИ) в съответствие с 

Решение на ЕК 2012/21/ЕС от 20.12.2011 г. относно прилагането на 

член 106, параграф 2 от Договора за функционирането на Европейския 

съюз за държавната помощ под формата на компенсация за 

обществена услуга, предоставена на определени предприятия, 

натоварени с извършването на услуги от общ икономически интерес. 

Безвъзмездната финансова помощ във връзка с предоставянето на 

услугата „Патронажна грижа“ представлява компенсация за 

обществена услуга за оператора на тази услуга (доставчика), която 

компенсация е съвместима с вътрешния пазар и изключена от 

изискването за уведомяване, посочено в член 108, параграф 3 от 

Договора за функциониране на ЕС. 

Съгласно условията за кандидатстване по процедура 

BG05M9OP001-6.002 “Патронажна грижа +”, оператор (доставчик на 

услугата)  може да бъде единствено общинско предприятие, създадено 

по реда на чл. 52 от ЗОС, второстепенен  разпоредител с бюджет или 

звено/дирекция в самата общинска администрация. 

Възлагането на услугата се осъществява чрез акт (актове) за 

възлагане. Актът за възлагане следва да съдържа всички необходими 

реквизити съгласно чл. 4 от Решението за УОИИ: задължения за 

обществена услуга; продължителност на задълженията; предприятие и 

територия; изключителни или специални права; компенсационен 

механизъм и параметрите за изчисляване, контролиране и преглед на 

компенсацията; собственост на активите; размер на таксата; др. 

Общинският съвет чрез кмета на общината, по силата на 

нарочен акт (решение на Общинския съвет) следва да определи по 

какъв ред и кое звено на общината ще предоставя патронажната 

грижа. 

Проект „Патронажна грижа + в община Разград“ и в частност 

Направление1 - дейност „Патронажна грижа“ обезпечава услугата за 

период от 12 месеца. Частта от безвъзмездната финансова помощ по 

проекта за Направление 1 „Патронажна грижа“ в размер на 260 064.00 

лв. представлява компенсация за УОИИ. Средствата са планирани за 

възнаграждения, осигуровки, обучения, консумативи и материали, 

командировъчни разходи, трудова медицина за персонала в услугата, 

и др. във връзка с предоставянето на патронажните грижи. Всички 

разходи от компенсацията могат да бъдат поемани и извършвани след 

издаване на акта за възлагане на УОИИ. 
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Съгласно Решение № 764 от Протокол № 58 от 30.07.2019 г. на 

Общински съвет Разград, услугата „Патронажна грижа“, като услуга 

от общ икономически интерес (УОИИ) се предоставяше от Домашен 

социален патронаж, гр. Разград в изпълнение на проект 

BG05M9OP001-2.040-0109 „Създаване на звеното за патронажна грижа 

за възрастни хора и лица с увреждания в Домашен социален 

патронаж, гр. Разград“, финансиран по Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020. 

Домашен социален патронаж, гр. Разград притежава 

необходимия опит, ресурси и квалифициран персонал, както и 

познава нормативните изисквания за осъществяване на този тип 

социална услуга. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2, 

във връзка с чл. 17, т. 7 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с Решение на 

ЕК за УОИИ от 20.12.2011 г. относно прилагането на член 106, 

параграф 2 от Договора за функционирането на Европейския съюз за 

държавната помощ под формата на компенсация за обществена 

услуга, предоставена на определени предприятия, натоварени с 

извършването на услуги от общ икономически интерес, Общински 

съвет Разград, с 26  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – 

няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Възлага чрез кмета на Община Разград услугата „Патронажна 

грижа“, като услуга от общ икономически интерес (УОИИ) да се 

предоставя от Домашен социален патронаж, гр. Разград в изпълнение 

на проект BG05M9OP001-6.002-0171 „Патронажна грижа + в община 

Разград“, финансиран по Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020. 

2. Възлага на кмета на Община Разград изготвянето и 

издаването на Акт (Заповед за възлагане) в съответствие с чл. 4 от 

Решение на Комисията от 20 декември 2011 г. относно прилагането на 

чл. 106, параграф 2 от Договора за функциониране на Европейския 

съюз за държавната помощ под формата на компенсация за 

обществена услуга, предоставена на определени предприятия, 

натоварени с извършването на услуги от общ икономически интерес. 

3. Услугата „патронажна грижа“, като услуга от общ 

икономически интерес (УОИИ) да се предоставя безвъзмездно на 

потребителите за срок от 12 месеца - срока на предоставяне на 

услугата по проект BG05M9OP001-6.002-0171 „Патронажна грижа + в 
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община Разград“, финансиран по Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с вх.№294.  

Докладна записка от Полина Тодорова Иванова – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Извършени  корекции  по  бюджета  на  Община  

Разград  през второто тримесечие на 2021 г. 

Госпожо Иванова, моля да представите докладната записка ако имате 

нещо да добавите допълнително освен това, което сте изложили.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя към докладната. През второто тримесечие на 

2021 г. са получени 15 броя дарения в размер на 5 006 лв., които се 

разходват според волята на дарителите. 

Направени са 7 бр. корекции от резервирания бюджетен кредит за 34 

919 лв. 

Издадени са 18 бр. заповеди на Кмета на Община Разград за 

корекции по параграфи, касаещи собствения бюджет на общината и 

бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет, които не работят 

по системата на делегираните бюджети и 27 бр. заповеди на 

ръководителите на второстепенните разпоредители с бюджет, работещи по 

системата на делегираните бюджети. 

Предлагаме Общински съвет Разград да вземе решение, с което да 

одобри промените по общинския бюджет за второто тримесечие на 2021 г., 

съгласно Приложение №1 към настоящата докладна. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Иванова. Докладната записка бе обсъдена 

поради нейното естество във всички постоянни комисии. Сега ще дам 

възможност на ръководителите на комисиите да ни информират за 

становищата, като ПК по бюджет, финанси и икономическа политика вече 
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ни информира чрез нейния председател за обсъждането. Давам думата на 

господин Иво Димитров за ПК по управление на общинската собственост 

и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Докладната беше разгледана от постоянната комисия и получи 

единодушна подкрепа от гласувалите. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Господин Калоян Монев вече ни информира за становището на ПК 

по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Давам думата на председателя на ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината господин Джипо Джипов.  

 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  

На редовно заседание проведено на 24.08.2021 г. докладната записка 

беше разгледана и не беше подкрепена от комисията с: 4 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма.  

Да докладвам и останалите докладни записки – 295, също не беше 

подкрепена: 4 гласа „ЗА“, „против“ – няма, и „въздържали се“ – няма. 

Докладна записка с вх.№296 беше подкрепена от комисията с: 6 гласа 

„ЗА“, „против“ – няма,  „въздържали се“ – няма. Докладна записка с 

вх.№300 беше подкрепена от комисията със: 7 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма,  „въздържали се“ – няма. Докладна записка с вх.№301 беше 

подкрепена от комисията със: 7 гласа „ЗА“, „против“ – няма,  „въздържали 

се“ – няма и докладна записка с вх.№303 беше подкрепена от комисията с: 

6 гласа „ЗА“, „против“ – няма, и „въздържали се“ – няма. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, господин Джипов.  

Моля господин Райчев, да ни информира за становището на ПК по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

 

Г-н Любомир Райчев – Председател на ПК 

В постоянната комисия докладна записка с вх.№294 беше 

разгледана, с: 2 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“, същата не 

получи подкрепа.  

Да докладвам и другите докладни записки, които бяха разгледани в 

нашата комисия. Докладна записка с вх.№295, с: 3 гласа „ЗА“, без 
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„против“ и „въздържали се“, същата бе подкрепена. И докладна записка с 

вх.№299, с: 4 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“, се подкрепи. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Доктор Апти вече ни информира за становището на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

Давам думата на госпожа Елка Неделчева, за становището на ПК по 

образование и наука. 

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Благодаря. 

Уважаеми колеги, тази докладна записка с №294 и следващата, която 

предстои да разгледаме с №295 бяха разгледани в комисията по 

образование и наука, като и двете бяха подкрепени с: 4 гласа „ЗА“, без 

„против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

А сега моля госпожа Свилена Дечева, да ни информира за 

становището на ПК по култура, културно-историческо наследство и 

духовни ценности. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  

Постоянната комисия по култура не подкрепи докладна записка с 

вх.№294. Резултата от гласуването е: „ЗА“ - 2, без „против“ и „въздържали 

се“. Същия е резултата при дебатите по докладна записка 295, тя не бе 

подкрепена с: 2 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на председателя на ПК за младежта, спорта и туризма 

господин Ремзи Осман. 

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  

Уважаеми колеги, на заседанието на постоянната комисия за 

младежта, спорта и туризма на 23.08.2021 г. присъстваха общо 5 члена, 

отсъстваха 4 члена по уважителни причини. На дневния ред беше 

разгледана докладна записка с вх.№294 и 295. Постоянната комисия не 

подкрепи докладна записка 294: гласували „ЗА“ - 2, „против“ – няма“, 
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„въздържали се“ – няма. Също така докладна записка 295: гласували „ЗА“ - 

2, „против“ – няма“, „въздържали се“ – няма. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Сега моля госпожа Таня Тодорова, да ни информира за становището 

на ПК по международно сътрудничество. 

 

Г-жа Таня Тодорова – Председател на ПК 

ПК по международно сътрудничество разгледа докладна записка с 

вх.№294, постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за 

решение с: 3 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“. Също така бе 

разгледана и докладна записка с вх.№295, постоянната комисия подкрепи 

докладната записка и проекта за решение с:  4 гласа „ЗА“, без „против“ и 

„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на господин Огнян Обрешков, да ни информира за 

становището на ПК по подготовка на общински програми, проекти и 

контрол върху изпълнението им. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Уважаеми колеги, на проведеното заседание на 23.08.2021 г. 

присъстваха 2-ма члена на комисията, поради липса на кворум комисията 

не взе решение по докладната записка и изрази само становище по 

докладни записки с вх.№294, с №295 и №303, гласуването беше: 2 гласа 

„ЗА“, „против“ и „въздържали се“ – няма. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И моля госпожа Надежда Радославова, да ни информира за 

становището на ПК по общинско сътрудничество и взаимодействие с 

НСОРБ. 

 

Г-жа Надежда Радославова – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  

На проведеното заседание на постоянната комисия на 24.08.2021 г. 

присъстваха всички нейни членове. На същото това заседание бяха 

разгледани две докладни записки, съответно с входящи номера 294 и 295 и 

двете докладни записки не получиха подкрепа. Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, пристъпваме към дискусия. Има ли желаещи съветници да 

изразят становища, мнения и съображения? Не виждам. За това 

преминаваме към гласуване, което следва да бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

19. Наско Стоилов Анастасов   + 

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали Не участва   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   
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Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 324 
 

В изпълнение изискванията на чл.124, ал.2 от Закона за 

публичните финанси промените по общинския бюджет се одобряват от 

Общинския съвет, с изключение на: 

 Промени по чл.56, ал.2 от Закона за публичните финанси – 

в резултат на получени като трансфер или временен безлихвен заем 

средства от държавния бюджет и от други бюджети и сметки; 

 Промени по чл.125, ал.1, т.1 от Закона за публичните 

финанси – за дейностите на делегиран бюджет. 

През второто тримесечие на 2021 г. са получени 15 бр. дарения в 

размер на 5 006 лв., които се разходват според волята на дарителите. 

Извършени са 7 бр. корекции от резервирания бюджетен кредит 

за 34 919 лв. 

Издадени са 18 бр. заповеди на Кмета на Община Разград за 

корекции по параграфи, касаещи собствения бюджет на общината и 

бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет, които не 

работят по системата на делегираните бюджети и 27 бр. заповеди на 

ръководителите на второстепенните разпоредители с бюджет, 

работещи по системата на делегираните бюджети. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6, ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.124, ал.2 от Закона за публичните финанси, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 22  гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържал се“ – 1, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Одобрява  промените  по  общинския  бюджет  за  второто 

тримесечие на 2021  г., съгласно Приложение № 1 към настоящото 

решение.      

            

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 

приемането му.       

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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/Приложение №1 е неразделна част от Решение №324 и е 

приложено към протокола в отделен файл./ 
 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№295.  

Докладна записка от Полина Тодорова Иванова - Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Изменение на бюджета на Община Разград за 2021 г. 

Госпожо Иванова давам Ви възможност да представите същината на 

докладната записка. 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря, господин председател. 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници,  

С Решение № 234 по Протокол № 19 от 02.03.2021 г. на Общински 

съвет Разград е приет бюджетa на Община Разград за 2021 г. Съгласно чл. 

124, ал. 2 от Закона за публичните финанси промените по общинския 

бюджет, извън тези по чл. 56, ал. 2, се одобряват от Общинския съвет. 

Съгласно чл. 37 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за условията 

и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския 

бюджет, при изменение в макроикономическите условия и при възникване 

на неотложни потребности или други непредвидими обстоятелства, 

настъпили текущо през годината, приетият бюджет може да се 

актуализира. 

Съгласно § 58, ал.1 от Закона за изменение и допълнение на 

Данъчно-осигурителния процесуален кодекс /ЗИД на ДОПК/, Обн., Д.В., 

бр. 105 - сила от 11.12.2020 г., месечните обезпечения и отчисления за 2020 

г. по чл.60, ал. 2, т. 1 и ал. 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на 

отпадъците /ЗУО/ за периода от 01.03.2020 г. до 31.12.2020 г. остават по 

сметка на общината, която ги е събрала. 

  В изпълнение на § 58, ал.2 от ЗИД на ДОПК, Регионалната 

инспекция по околната среда и водите /РИОСВ/, на чиято територия се 

намира съответното депо, е възстановила отчисленията за периода от 

01.03.2020 г. до 31.12.2020 г. на общините. За Община Разград 

възстановените средства са в размер на 392 512,85 лв., в т.ч. по чл.60 от 

ЗУО – 20 794,67 лв. и по чл.64 от ЗУО – 371 718,18 лв.  

 С възстановената сума ще се коригират планираните средства в 

приходната част по §§ 93-36 „Друго финансиране – операции с активи – 

предоставени временни депозити и гаранции на други бюджетни 

организации“ и съответно ще се увеличи разходната част във функция 
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„Жилищно строителство, БКС и опазване на околната среда“, дейност 

„Чистота“, §§ 10-20 „Разходи за външни услуги“. 

 

 С Решение № 234,за приемане на бюджета за 2021г. за 

трансформиране на целева субсидия за капиталови разходи в трансфер за 

текущи ремонти Общински съвет Разград определи обектите, от 

трансформираната целева субсидия за капиталови разходи.  

 След внесено предложение до Министерство на финансите /МФ/ за 

сума в размер на 375 000 лв. от целевата субсидия за капиталови разходи, 

определена по реда на чл.50 от ЗДБРБ за 2021 г. за финансиране на 

неотложни текущи ремонти на улична мрежа и обекти на територията на 

Община Разград, МФ не даде съгласие за определените обекти. 

В тази връзка предлагам да отпаднат всички обекти, посочени в 

Решение № 234, т.22.2 по Протокол № 19 от 02.03.2021 г., а именно: 

1.Функция“Образование“, в т.ч.:  

 Обект „Текущ ремонт на покрив на сградата на ПГПЧЕ“Екзарх 

Йосиф“ гр.Разград“. 

2. Функция“Жилищно строителство, благоустройство, комунално 

стопанство и опазване на околната среда“: 

 Обект „Текущ ремонт на ул."Кресна" гр.Разград“; 

 Обект „Текущ ремонт на ул."Пещера" гр.Разград“ ; 

 Обект „Текущ ремонт на зад блоково пространство на 

ул."Симеон" №1 гр.Разград“ ; 

 Обект „Текущ ремонт на мостово съоръжение на ул."Вит" в 

с.Благоево“; 

 Обект „Текущ ремонт на пешеходен надлез над р.“Бели Лом“ 

гр.Разград (до ПГИ "Р.Шуман")“. 

Предвид отпадналата за тази година необходимост от изграждане на 

подходи към Социални жилища за настаняване на малцинствени и 

социално-слаби групи в УПИ VIII кв.805 в размер на 120 х.лв., предлагам 

обектът да отпадне от Инвестиционната програма на Община Разград. 

Средствата от отпадналите обекти в размер на 495 х.лв. от целевата 

субсидия за капиталови разходи да се планират в Инвестиционната 

програма на Община Разград както следва: 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Пещера“ гр.Разград“ – 160 

х.лв.; 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Перистър“ - 170 х.лв.; 

 Нов обект „Основен ремонт на пешеходен надлез над р.“Бели 

Лом“ гр.Разград (до ПГИ "Р.Шуман") – инженеринг“ – 85 х.лв.; 

 Промяна в източника на финансиране за обект „Основен ремонт 

на улично платно до Нов гробищен парк /отводняване/“ - 80 

х.лв. 
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Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните финанси и чл. 37 от 

Наредба № 15 на Общински съвет Разград  реши: 

1. Отпадат всички обекти, посочени в Решение № 234, т.22.2 по 

Протокол № 19 от 02.03.2021 г. 

2. Отпада обект „Изграждане на подходи към Социални жилища за 

настаняване на малцинствени и социално-слаби групи . 

3. Средствата от отпадналите обекти в размер на 495 000 лв. да се 

планират за обекти в Инвестиционната програма на Община Разград, както 

следва: 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Пещера“ гр.Разград“; 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Перистър; 

 Нов обект „Основен ремонт на пешеходен надлез над р.“Бели 

Лом“ гр.Разград (до ПГИ "Р.Шуман") – инженеринг“; 

 Промяна в източника на финансиране за обект „Основен ремонт 

на улично платно до Нов гробищен парк /отводняване/“ ; 

4. Изменя бюджета на Община Разград за 2021 г. в приходната част, 

съгласно Приложение № 1.    

5. Изменя бюджета на Община Разград за 2021 г. в разходната част, 

съгласно Приложение № 2.    

6. Изменя  Разчета  за  финансиране  на  капиталовите  разходи  на  

Община  Разград  за 2021 г., съгласно Приложение № 3.             

Благодаря. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Иванова.  

Колеги, тази докладна записка също беше разгледана във всички 

постоянни комисии. Ние вече получихме информация за становищата на 

постоянните комисии с изключение, ако съм разбрал правилно, колегата 

Иво Димитров за постоянната комисия по управление на общинската 

собственост и стопанство . Становището на вашата комисия? 

 
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

На проведеното заседание тази докладна записка получи 

единодушната подкрепа на всички участвали в заседанието общински 

съветници. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Пристъпваме към обсъждане. Има ли съветници, които след  

проведеното обсъждане в постоянните комисии, което беше доста 
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задълбочено сега да изразят някакви становища. Давам думата на госпожа 

Елка Неделчева. 
 

Г-жа Елка Неделчева - „ БСП за България“ 

Аз искам един въпрос да задам, който беше зададен в една от 

комисиите, но просто искам всички колеги в залата да чуят. Какво ще се 

случи първо с тези четиристотин деветдесет и пет хиляди, които се 

планират за обекти в инвестиционната програма и са от целева субсидия? 

Какво ще се случи с тези средства, ако докладната не бъде подкрепена? 

Въпросът всъщност  е същия и по отношение на тези възстановени 

средства в размер триста деветдесет и две хиляди петстотин и дванайсет 

лева. Ако докладната не бъде одобрена ще могат ли да се използват целево 

за поддържане чистотата на Разград и селата? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо  Иванова, дайте пояснение по въпроса. 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Относно отчисленията съгласно параграф 58, направо ще  ви го 

зачета – месечните обезпечения и отчисления за 2020 година по чл.60 така 

и така, остават по сметка на общината която ги е събрала и се разходват по 

решение на общински съвет чрез вътрешни компенсирани промени без да 

се изменя приетия от общински съвет начин на определяне и размер на 

таксата за битови отпадъци, което накратко означава, че ако няма решение 

на общински съвет, тези средства ще стоят по банковата сметка на Община 

Разград и ние ще изпаднем в състояние, в което няма да можем да се 

разплащаме с фирмата изпълнителка. Това е относно отчисленията, а 

относно целевата субсидия за капиталови разходи. Съгласно Закона за 

публичните финанси общински съвет одобрява компенсирани промени 

между показателите на капиталовите разходи както и между отделни 

обекти финансирани със средства от целевата субсидия определена със 

Закона за държавния бюджет за съответната година, като промените могат 

да се правят единствено и само в рамките на календарната година. Сега, 

ако ние нямаме  решение на общински съвет и не приемем тази корекция 

няма как първо да проведем всички обществени  поръчки, остават три 

месеца до края на календарната година и да си изискаме с лимит 

средствата да постъпят по наша сметка. До 25 число на текущия месец са 

заявките за следващия месец. Финансирането на капиталовата субсидия 

вече е само чрез заявка подадена от първостепенния разпоредител –

Община Разград на база на сключени договори или поне на започнала 

процедура. Така, че накратко казано изпадаме да отново в хипотезата, че 

можем и да загубим средствата, ако не предприемем необходимите 

действия. 
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 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. 

Давам думата на господин Калоян Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев– „ВМРО, Кауза Разград“ 

 Госпожо Иванова, защо Министерството на финансите  не даде 

съгласие за тези обекти, защото ние, аз поне за надлеза си спомням, че 

направиха пак корекция на бюджета пак ако не се лъжа преди два или три 

месеца. 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Не направихме,  вие не я приехте тогава корекцията. Чл. 89 от Закона 

за държавния бюджет на Република България, днес наистина съм 

подготвена, както вие юристите с членове, гласи: Целевата субсидия за 

капиталови разходи може да бъде  трансформирана в трансфер за други 

целеви разходи на общината за извършване на неотложни текущи ремонти 

на общински пътища, на улична мрежа и на сгради публична общинска 

собственост. Когато разработвахме бюджета ние изхождайки от чл. 89 от 

ЗДБ сме предвидили обекти, които са текущи ремонти. Още през месец 

март писмено сме поискали, писмото е пред мен, писмено сме поискали 

трансформиране на тези обекти и одобряване на сумата. Дали в предвид 

политическата обстановка в страната, не мога да отговоря, но официален 

отговор получихме чак на 30 юли, с което ни бе отказано на този етап 

трансформирането, като в устни разговори и през целите тези три месеца 

сме водили само телефонни разговори с Министерството на финансите. 

Конкретният отговор като отказ е това, че нашите обекти не са текущи 

ремонти,  а са основни ремонти. И тяхното предложение беше точно това и 

за да нямаме и ние проблеми да направим корекции и да си ги изискаме 

под формата на основни ремонти. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Други съветници желаят ли да вземат отношение? 

Заповядайте, давам думата на общинския съветник Мариан Иванов. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. 

Госпожо Иванова, в този ред на мисли основен ремонт на улица „ 

Пещера“, много се извинявам не можах да присъствам на комисиите, бихте 

ли ми казали коя е, че… И другия ми въпрос е  отпада ремонта в село 

Благоево, ремонта на мостово съоръжение, обединявате ги с пешеходен 

надлез над р.„Бели Лом“ до ПГИ „ Роберт Шуман“, означава ли,че обекта в 

село Благоево отпада от капиталовата...  
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Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Да нямаше ви на комисии. Обекта не отпада. Обекта в село Благоево 

ще бъде направен със собствени бюджетни средства. Това е текущ ремонт, 

така че, не дава отражение в инвестиционната програма в частта на 

капиталовите разходи. А относно улица „ Пещера“ колегата по точно ще 

отговори.  

 

Г-н Добрин Добрев– Зам.-кмет на Община Разград 

Улица „Пещера“ се намира в гаровата промишлена зона. Това е 

фирма „ХОЙЕР“, ако я знаете къде е разположена. Това е цялата улица, 

която от към улица „Пилко“ свързва към пътя за ADM България. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници? Не виждам желаещи. Госпожо Неделчева, 

заповядайте. 

 

Г-жа Елка Неделчева - „ БСП за България“ 

Значи аз не за въпрос. Всъщност въпроса, който зададох беше 

неслучаен, защото исках още веднъж всички колеги в залата да чуят колко 

важно е да бъде подкрепена тази докладна записка. От една страна, тези 

възстановени в бюджета на общината триста деветдесет и шест хиляди 

лева, които са крайно необходими за да се поддържа чистотата както в 

града така и във всички населени места, ако докладната не бъде 

подкрепена те остават висящи в бюджета има пари, обаче в същото време 

не могат да бъдат разходвани за целта за която са предвидени и това ще го 

усети всеки един жител на общината по чистотата и по начина, по който се 

извършва  събирането и сметоизвозването. От друга страна, средствата в 

размер на четиристотин деветдесет и пет хиляди лева или закръглено да го 

кажа половин милион лева, ако ние не подкрепим тази докладна тези 

средства няма да влязат в бюджета на общината, т.е. Община Разград ще 

загуби половин милион лева, половин милион лева, които са ориентирани 

за ремонт на значими за гражданите на град Разград обекти. Виждате две 

сериозни улици, улица „Перистър“ в тази, която в тази си част, която 

тръгва от „Априлско въстание“ надолу към бившата консервна фабрика. 

Всички минаваме от там. Знаем в какво състояние е  виждаме, че се нуждае 

наистина от основен ремонт. Както и тази улица, за която господин Добрев 

преди малко обясни къде се намира и улица, която също се използва с 

голям трафик. Освен това хората, които живеят в този квартал където е 

предвиден ремонт на този пешеходен надлез нееднократно са поставяли 

въпроса за този надлез, така че виждате колеги всички, както и уличното 

платно до гробищния парк са все обекти, които имат огромно значение за 

всички наши съграждани и подкрепяйки докладната днес ние всъщност ще 
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разрешим едни сериозни проблеми на хората от Разград, затова 

призовавам всички колеги да се абстрахират от партийните си пристрастия 

и нека да приемем докладната в интерес на нашите съграждани. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Давам думата на общинския съветник господин Мариан Иванов. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин Ненчев. 

За доуточняващ въпрос явно към господин Добрев. Господин 

Добрев, да разбирам ли, че улица „Пещера„ е улицата на фирма „МАТ“? 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Добрин Добрев– Зам.-кмет на Община Разград 

Както искате така го разбирайте. Много жалко, че втори мандат сте 

общински съветник и не знаете, че улиците са общинска собственост. 

 

Г-н Джипо Джипов – „Демократична България – Обединение“ 

Ивинявайте… 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Джипо Джипов – „Демократична България – Обединение“ 

Господин председател, моля… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Джипо Джипов, заповядайте. 

 

Г-н Джипо Джипов – „Демократична България – Обединение“ 

Уважаеми колеги, позволявам си да взема думата понеже беше 

намесена фирмата, на която съм управител очевидно по някаква 

политическа игра колегите от ГЕРБ, но изключително е жалко колеги от 

ГЕРБ, че имахте кмет, имахте всичко и областен управител имахте и не 

знаете в какво състояние са улиците в индустриалните зони. Ако искате, 

елате да проверите. Ставам и ви  качвам в колата си, ще ви закарам да 

видите, че до нашия портал, там където се влиза и излиза за фирма „МАТ“ 

е асфалтирано и фирма „МАТ“ си е асфалтирала това със личните си 

средства.  След това колегите явно от другите фирми са имали желание за 

тази инвестиция или са помолили общината. Но  моля да не намесваме 
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фирма „МАТ“ с точност, която е коректен данъкоплатец в общината, 

осигурява работа на над сто човека, просто ги обиждате. Другото е някаква 

политическа ваша дрязга просто е елементарна. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Джипов.  

Колеги, апелирам да се движим по същината и темата на докладната. 

Давам думата на господин Валентин Василев. Заповядайте. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря господин председател. 

Господин Джипов, намеси ГЕРБ и така нататък. Становището, 

мнението беше на Мариан, както и да е с едно малко уточнение, че все още 

все още десетки улици в Разград са може би в по лошо състояние, 

отколкото този участък. Това само за доуточнение. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други съветници желаят ли да изразят становище 

по тази тематика? Не виждам и сега ще пристъпим към гласуване, което 

ще бъде поименно за да решим този въпрос за оползотворяването на тези 

средства. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов   + 

16. Милен Йоргов Минчев +   
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17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 325 

 

С Решение № 234 по Протокол № 19 от 02.03.2021 г. на Общински 

съвет Разград е приет бюджетa на Община Разград за 2021 г. Съгласно 

чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните финанси промените по 

общинския бюджет, извън тези по чл. 56, ал. 2, се одобряват от 

Общинския съвет. Съгласно чл. 37 от Наредба № 15 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна 

бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет, при изменение в 

макроикономическите условия и при възникване на неотложни 

потребности или други непредвидими обстоятелства, настъпили 

текущо през годината, приетият бюджет може да се актуализира. 

Съгласно § 58, ал.1 от Закона за изменение и допълнение на 

Данъчно-осигурителния процесуален кодекс /ЗИД на ДОПК/, Обн., 

Д.В., бр. 105 - сила от 11.12.2020 г., месечните обезпечения и 

отчисления за 2020 г. по чл.60, ал. 2, т. 1 и ал. 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона 

за управление на отпадъците /ЗУО/ за периода от 01.03.2020 г. до 

31.12.2020 г. остават по сметка на общината, която ги е събрала. 

  В изпълнение на § 58, ал.2 от ЗИД на ДОПК, Регионалната 

инспекция по околната среда и водите /РИОСВ/, на чиято територия 

се намира съответното депо, е възстановила отчисленията за периода 

от 01.03.2020 г. до 31.12.2020 г. на общините. За Община Разград 
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възстановените средства са в размер на 392 512,85 лв., в т.ч. по чл.60 от 

ЗУО – 20 794,67 лв. и по чл.64 от ЗУО – 371 718,18 лв.  

 С възстановената сума ще се коригират планираните средства в 

приходната част по §§ 93-36 „Друго финансиране – операции с активи 

– предоставени временни депозити и гаранции на други бюджетни 

организации“ и съответно ще се увеличи разходната част във функция 

„Жилищно строителство, БКС и опазване на околната среда“, дейност 

„Чистота“, §§ 10-20 „Разходи за външни услуги“. 

 

 С Решение № 234, т.22.2 по Протокол № 19 от 02.03.2021 г. за 

трансформиране на целева субсидия за капиталови разходи в 

трансфер за текущи ремонти Общински съвет Разград определи 

обектите, които след отпадане от §§ 00-98 „Резерв“ да бъдат 

финансирани със средства от трансформираната целева субсидия за 

капиталови разходи.  

 След внесено предложение до Министерство на финансите /МФ/ 

за трансформиране на сума в размер на 375 000 лв. от целевата 

субсидия за капиталови разходи, определена по реда на чл.50 от 

ЗДБРБ за 2021 г. за финансиране на неотложни текущи ремонти на 

улична мрежа и обекти на територията на Община Разград, МФ не 

даде съгласие за определените обекти. 

В тази връзка предлагам да отпаднат всички обекти, посочени в 

Решение № 234, т.22.2 по Протокол № 19 от 02.03.2021 г., а именно: 

1.Функция“Образование“, в т.ч.:  

 Обект „Текущ ремонт на покрив на сградата на 

ПГПЧЕ“Екзарх Йосиф“ гр.Разград“ – 80 000 лв. 

2. Функция“Жилищно строителство, благоустройство, 

комунално стопанство и опазване на околната среда“, в т.ч.: 

 Обект „Текущ ремонт на ул."Кресна" гр.Разград“ – 40 000 

лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на ул."Пещера" гр.Разград“ – 160 000 

лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на задблоково пространство на 

ул."Симеон" №1 гр.Разград“ – 10 000 лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на мостово съоръжение на ул."Вит" в 

с.Благоево“ – 5 000 лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на пешеходен надлез над р.“Бели 

Лом“ гр.Разград (до ПГИ "Р.Шуман")“ – 80 000 лв. 

Предвид отпадналата за тази година необходимост от изграждане 

на подходи към Социални жилища за настаняване на малцинствени и 

социално-слаби групи в УПИ VIII кв.805 в размер на 120 х.лв., 

предлагам обектът да отпадне от Инвестиционната програма на 

Община Разград. 
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Средствата от отпадналите обекти в размер на 495 х.лв. от 

целевата субсидия за капиталови разходи да се планират в 

Инвестиционната програма на Община Разград както следва: 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Пещера“ гр.Разград“ – 

160 х.лв.; 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Перистър“ - 170 х.лв.; 

 Нов обект „Основен ремонт на пешеходен надлез над 

р.“Бели Лом“ гр.Разград (до ПГИ "Р.Шуман") – 

инженеринг“ – 85 х.лв.; 

 Промяна в източника на финансиране за обект „Основен 

ремонт на улично платно до Нов гробищен парк 

/отводняване/“ - 80 х.лв. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 6, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните финанси и чл. 

37 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за условията и реда за 

съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и 

за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 24  гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържал се“ – 1, 
 

                                           Р Е Ш И: 

 

1. Отпадат всички обекти, посочени в Решение № 234, т.22.2 по 

Протокол № 19 от 02.03.2021 г., а именно: 

1.1.Функция“Образование“, в т.ч.:  

 Обект „Текущ ремонт на покрив на сградата на 

ПГПЧЕ“Екзарх Йосиф“ гр.Разград“ – 80 000 лв. 

1.2. Функция“Жилищно строителство, благоустройство, 

комунално стопанство и опазване на околната среда“, в т.ч.: 

 Обект „Текущ ремонт на ул."Кресна" гр.Разград“ – 40 000 

лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на ул."Пещера" гр.Разград“ – 160 000 

лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на задблоково пространство на 

ул."Симеон" №1 гр.Разград“ – 10 000 лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на мостово съоръжение на ул."Вит" в 

с.Благоево“ – 5 000 лв.; 

 Обект „Текущ ремонт на пешеходен надлез над р.“Бели 

Лом“ гр.Разград (до ПГИ "Р.Шуман")“ – 80 000 лв. 
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2. Отпада обект „Изграждане на подходи към Социални жилища 

за настаняване на малцинствени и социално-слаби групи в УПИ VIII 

кв.805“ – 120 000 лв. 

3. Средствата от отпадналите обекти в размер на 495 000 лв. да се 

планират за обекти в Инвестиционната програма на Община Разград, 

както следва: 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Пещера“ гр.Разград“ – 

160 000 лв.; 

 Нов обект „Основен ремонт на ул.“Перистър“ – 170 000 лв. 

 Нов обект „Основен ремонт на пешеходен надлез над 

р.“Бели Лом“ гр.Разград (до ПГИ "Р.Шуман") – 

инженеринг“ – 85 000 лв.; 

 Промяна в източника на финансиране за обект „Основен 

ремонт на улично платно до Нов гробищен парк 

/отводняване/“ - 80 000 лв. 

4. Изменя бюджета на Община Разград за 2021 г. в приходната 

част, съгласно Приложение № 1.    

5. Изменя бюджета на Община Разград за 2021 г. в разходната 

част, съгласно Приложение № 2.    

6. Изменя  Разчета  за  финансиране  на  капиталовите  разходи  

на  Община  Разград  за 2021 г., съгласно Приложение № 3.             

7. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 

бюджета съобразно Единната бюджетна класификация за 2021 г. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд   Разград. 

 

 

/Приложения №1, 2 и 3 са неразделна част от Решение №325 и са 

приложени към протокола в отделен файл./ 

 

 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№296.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров - Зам.-кмет на 

Община Разград 



34 
 

Относно: Наредба за допълнение на Наредба №12 на Общински 

съвет Разград за организацията на движението по общинските пътища 

и улици на територията на Община Разград. 
Господин Грънчаров, моля да представите докладната записка в 

синтезиран вид. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател.  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С настояща докладна записка предлагаме наредба, с която да се 

допълни Наредба №12 и в съвсем кратък текст улица „Паркова“ да стане 

отново неразрешена за движение на МПС. В момента тя е еднопосочна. 

Завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Грънчаров.  

Докладната записка беше разгледана в ПК по устройство и развитие 

на територията, транспорт на Общината и ПК по  законност, превенция на 

корупцията, контрол н решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации и вече бяхме информирани за становищата 

на тези комисии и за това пристъпваме към дискусия. Има ли съветници, 

които да желаят да изразят становище относно докладната записка? 

Заповядайте. Давам думата на господин Мариан Иванов. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин Ненчев.  

Господин Грънчаров, виждам, че десет месеца след  като приехте 

решението за пускане  движението по улица “Паркова“, тогава не се 

вслушахте в моя съвет, но явно тези 270 човека не са малко. Аз апелирам 

колегите наистина да подкрепят докладната, да направим „Паркова“ 

отново пешеходна зона и  в  лицето на местната администрация да 

засилите контрола за движението на МПС по улица “Паркова“. Там 

наистина играят много деца, движат се много родители с малки деца, с 

бебешки колички. Мисля, че ако се засили контрола, Вие споменахте в 

един неофициален разговор господин Грънчаров, че ще монтирате камери, 

не съм в течение на нещата. Не знам монтирахте ли ги, не ги ли 

монтирахте това не е тема на разговора. Моя апел е колеги подкрепете 

докладната, аз ще го направя с най – голямо желание и другия ми апел е 

засилете контрола с органите на реда. И в момента автомобили се движат 

нагоре надолу безпрепятствено, нищо че е еднопосочна. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Грънчаров. 
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Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Това беше много отдавна и аз не помня, но твърде възможно е да не 

съм Ви приел на сериозно, защото Вие все питате пък никога не участвате 

в гласуването, но когато се появят хора с инициативен комитет и искат ние 

да разгледаме, да преразгледаме това си наше решение, ние сме отговорни 

и тази докладна е продукт на нашата отговорност. Сега най вероятно 

полицията ще подпише протокол с особено мнение, защото те бяха 

категорично против да я затваряме, но за това времето ще покаже след като 

приемете тази докладна. По отношение на контрола, след приемането на 

докладната има създадена организация веднага се поставя камера, която се 

поставя на Дома на учителите и ще се следи кой излиза от тази улица и кой 

влиза. Има изградена система, която ще им пише фишове. Така, че много 

хубаво е и важно е хората да внимават какво си пожелават някои от тези 

231 човека утре ако получи фиш, ще бъде благодарение на неговите усилия 

да бъде затворена улицата. Завърших. 

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, господин Иванов, след това господин Калоян Монев.  

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Грънчаров, да не винаги участвам в гласуванията, но точно 

на тази докладна, октомври, не ноември месец 2020 г. на заседанието във 

фоайето на единадесети етаж, аз бях един от малкото хора които гласуваха 

„против“ решението за отварянето на улица „Паркова“. Мнозинството 

управляващото и включително и БСП и останалите колеги подкрепиха 

решението да отворите „Паркова“. Така че, аз съм на  мнение че не, че не 

участвам, а участвам когато намеря за добре. Благодаря за вниманието.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Още един повод да кръстим и тази улица на Вашето име. Вие днес 

сте уличния герой на град Разград. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Направете го. Аз ли да го направя? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на господин Калоян Монев 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Уважаеми колеги, като водач на лек автомобил пък и на мотор по 

територията на общината за мен е все още много спорно дали тази улица 

да бъде затворена и ако бъде затворена как да стане затварянето, защото 
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знаете, че има хора, които изобщо не се съобразяват със знаци и каквито и 

да било други хоризонтални или вертикални маркировки, и там единствено 

две три кашпи сложени на входа на улицата биха ги спрели да минат от 

там. Приветствам идеята на господин Грънчаров наистина за 

видеонаблюдение, което не само да наблюдава ами и да санкционира 

нарушителите. За първи път чувам за такава система ,как казахте зелена? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Не съм казал зелена. Това е един софтуер, който разчита номерата на 

автомобилите и генерира. 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Кой издава наказателното постановление? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

 Наказателното постановление  с полицията водим разговори кой да 

го издава. Ние ще генерираме снимков материал, те ще издават актовете.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Това нещо ако може да се разработи и на други места на града ще 

бъде страхотно. Та приветствам тази идея. Във фейсбук групата на „Кауза 

Разград“ направихме една анкета и над седемстотин души подкрепиха 

наново затварянето на улицата и само стотина бяха нали да бъде остваена 

отворена. Така че,  ние ще гласуваме в подкрепа на докладната записка. 

Завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други желаещи има ли? Няма. За това преминаваме 

към гласуване, което ще бъде с вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 326 

 

С Решение № 824 по Протокол № 59 от 26.05.2015 година на 

Общински съвет Разград е приета Наредба №12 на Общински съвет 

Разград за организацията на движението по общинските пътища и 

улици на територията на Община Разград, която е изменена и 

допълнена с Решение № 286 по Протокол № 21 от 31.01.2017 година на 

Общински съвет Разград. 

Поради факта, че някои от разпоредбите на Наредбата не 

кореспондираха с разпоредбите на Нормативен акт от по висока 
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степен, а именно Закона за движение по пътищата, с оглед 

привеждането й в съответствие със закона с Решение № 186 по 

Протокол № 15 от 24.11.2020 г. беше приета Наредба за изменение и 

допълнение на Наредба №12 на Общински съвет Разград за 

организацията на движението по общинските пътища и улици на 

територията на Община Разград, съгласно §1. от която беше отменена 

разпоредбата на чл. 3, ал. 2, т. 2, буква „г“ от Наредба №12 на 

Общински съвет Разград за организацията на движението по 

общинските пътища и улици на територията на Община Разград, с 

което по същество беше разрешено еднопосочно движение на моторни 

превозни средства. 

В тази си част Наредбата за изменение и допълнение на Наредба 

№12 на Общински съвет Разград за организацията на движението по 

общинските пътища и улици на територията на Община Разград не 

беше достатъчно добре мотивирана като впоследствие се оказа, че в 

тази си част цитираното по – горе Решение на Общинския съвет беше 

и нецелесъобразно, поради следните фактически мотиви: 

До Председателя на Общински съвет Разград и до Постоянната 

комисия по „ТСУ и транспорт“ беше изпратено писмо от инициативен 

комитет, заведено в деловодството на Общински съвет Разград под вх. 

№ 45/04.02.2021 г., с приложена към него гражданска подписка с 

подписи на 231 /двеста тридесет и един/ граждани с искане за 

възстановяване на предходното правно положение като улица 

„Паркова“ /в участъка от ул. „Дунав“ до бул. „Княз Борис“/ бъде 

забранена за движение на моторни превозни средства. 

В цитираното писмо се посочва, че улица „Паркова“ е главна, 

ежедневна, пешеходна артерия за жителите на град Разград при 

преходът им към градския парк, като същата се ползва предимно и 

най-вече от млади семейства, майки с малки деца, хора от „третата 

възраст“, велосипедисти и не на последно място, от учащите се в 

Основно  училище „Васил Левски“. 

Разрешаване на свободното движение на моторни превозни 

средства по улица „Паркова“ ще създаде предпоставки за повишаване 

в пъти на риска от настъпване на нежелани пътно – транспортни 

произшествия с деца, които са основните участници в движението по 

цитирана улица. 

Споделям изцяло мотивите изложени в цитираното по – горе 

писмо от Инициативен комитет като считам, че с цел недопускане на 

инциденти ул. „Паркова“ следва да бъде забранена за движение на 

моторни превозни средства, като за целта следва да бъде приета 

Наредба за допълнение на Наредба №12 на Общински съвет Разград за 

организацията на движението по общинските пътища и улици на 

територията на Община Разград. 
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1.Основни цели, които се поставят: 

С приемането на допълнение в посочената Наредба на Общински 

съвет Разград се цели недопускане на инциденти свързани с пътно – 

транспортни произшествия предвид факта, че улица „Паркова“ е 

главна пътна артерия по която към градския парк минават много 

майки с деца, а също така и много ученици учащи в Основно 

Училище „Васил Левски“.  

 2.Финансови и други средства, необходими за прилагане на 

новата наредба – не са необходими. 

3.Очаквани резултати: 

Осигуряване на безпрепятствено преминаване на гражданите в 

това число майки с деца, ученици учащи в Основно Училище „Васил 

Левски“ и др., чийто основен маршрут е през ул. „Паркова“, като по – 

този начин се очаква гарантиране сигурността на гражданите 

преминаващи по посочената улица и подобряване на обществения 

живот на територията на Община Разград.  

 

4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Предлаганият проект на Наредба за допълнение на Наредба №12 

на Общински съвет Разград за организацията на движението по 

общинските пътища и улици на територията на Община Разград е 

разработен в съответствие с разпоредбите на Европейското 

законодателство – Европейската харта за местно самоуправление, 

както и с директиви на Европейската общност, свързани с тази 

материя, предвид съотвествието на основни нормативни актове 

/Административнопроцесуалния кодекс, Закона за общинската 

собственост, Закон за движение по пътищата и др./ с тях. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 76, ал. 3, чл. 77 и чл. 

79 от Административнопроцесуалния кодекс, чл. 8, чл. 11, ал. 3 и чл. 

28 от Закона за нормативните актове и Указ 883 от 24.04.1974 година 

за прилагане на Закона за нормативните актове, чл. 21, ал. 1, т. 23 и 

ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, с 26  гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържал се“ – няма, 
 

                                           Р Е Ш И: 
 

1. Приема Наредба за допълнение на Наредба №12 на Общински 

съвет Разград за организацията на движението по общинските пътища 

и улици на територията на Община Разград, както следва: 

§1. В чл. 3, ал. 2, т. 2, се създава нова буква „г“ със следното 

съдържание: 
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1. ул. „Паркова“ в участъка от ул. „Дунав“ до бул. „Княз 

Борис“. 

 

Заключителна разпоредба 

§2. Наредбата за допълнение Наредба №12 на Общински съвет 

Разград за организацията на движението по общинските пътища и 

улици на територията на Община Разград, влиза в сила три дни от 

разгласяването й чрез местните печатни издания или по друг 

подходящ начин, съгласно разпоредбата на чл. 78, ал. 3 от АПК. 

 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7 - дневен срок от приемането 

му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  7 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка №297.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров - Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Приемане на мерки за защита на наематели на 

общински обекти, представляващи заведения за хранене и 

развлечения, вследствие на усложнената епидемиологична обстановка 

на територията на община Разград. 
Господин Грънчаров, моля да представите същината на докладната 

записка. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, уважаеми господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка е относно приемане на мерки за защита на  

наематели на общински обекти представляващи заведения за хранене и 

развлечениия, които категорично  тяхното действие бе забранени със 

Заповед на Министъра на здравеопазването в периодите 28.11.2020 г. - 

28.02.2021 г. и 22.03.2021г. -31.03.2021 г. В предложената ви докладна има 

описани пет обекта, които категорично попадат в квалификацията на 

заведение за хранене и развлечение. Това са всичките обекти, които имат 

сключени договори с Община Разград. Нашето предложение е да бъдат 

освободени от заплащане в размер 60 на 100 от дължимата месечна наемна 
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цена за времето, което описах преди малко. Мотивите ни за 60 % са 

свързани с  енергията на мярката 60 на 40 като част от само самоучастие в 

щетите от КОВИД кризата. Има и друг момент, в който някой от 

заведенията по принцип не работят зимата, други работят в условията на 

кетаринг и е много сложно да търсим доказателства да ги разпределяме в 

абсолютна конкретика, за това нашето предложение 60 на 100 от 

дължимата месечна такса. Завърших. Искам да добавя, извинявам се, че 

щетите в бюджета при така предложения вариант ще бъдат около 10 000 

лева. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Грънчаров. 

Уважаеми съветници, докладната записка бе разгледана в ПК по 

бюджет, финанси и икономическа политика, ПК по управление на 

общинската собственост и стопанство и ПК по  законност, превенция на 

корупцията, контрол н решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Председателите ни информираха вече за 

становищата по докладната записка. За това сега пристъпваме към 

дискусия и моля съветниците, които желаят да изразят становище да го 

направят като най-напред давам думата на председателя на ПК по  

законност господин Монев, да ни информира за становището на комисията 

във връзка с решението. 

 

 Г-н Калоян Монев– Председател на ПК 

Уважаеми колеги, наистина докладната записка, както ви докладвах 

и преди беше разгледана в ПК по законност и беше подкрепена. По време 

на дебатите в комисията беше направено предложение от член на 

комисията в точка 2 на решението числото 60 % да се замени със 100% от 

месечната наемна цена,  т.е. да бъдат изцяло освободени от заплащане на 

наеми посочените фирми и наематели за посочения период, като се 

установи, че всъщност тези пет фирми са и всички наематели на общинска 

собственост, която се ползва за заведения за  обществено хранене. 

Завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Монев.  

И моля господин Милен Минчев, да ни информира има ли 

предложения, които са подкрепени в постоянната комисия по бюджет по 

диспозитива на решението.  

  

Г-н Милен Минчев– Председател на ПК 

Да, госпожа Елка Неделчева направи предложение, като 

предложението е следното: Да бъдат освободени на 100%  заплащане на 
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фирмите, като това предложение беше подкрепено с 5 гласа „ЗА“ 

,“против„ – 1, „въздържали се„- няма. И в цялост докладната записка беше 

подкрепена със 6 гласа „ ЗА“, без „против“ и 1 - „въздържал се“.    

                                  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Или колеги в резюме постоянните комисии по бюджет и по 

законност, правят предложение пред общинските съветници да бъде 

направена корекция в точка първа относно процентите и в точка втора, 

като процентите на освобождаване от 60% да бъдат 100%.  Давам думата 

на господин Левент Апти. Заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Не сме приключили с въпросите предполагам господин председател, 

както и с изразяването на становища. Сега аз искам да напомня на 

колегите, че още преди година и половина когато се обяви от Народното 

събрание извънредното положение, тогава ние също като група съветници 

подготвихме докладна записка, която да обхваща една по–голяма общност 

и повече заинтересувани наши граждани, а преди това дори бяхме 

предложили дори  и временна комисия, която да се занимава. Тия неща 

бяха отхвърлени, а що се отнася до докладната записка от миналата 

година, която бяхме подготвили странно е, че тогава бяхме упреквани, че 

нарушаваме закона и точно този  е въпроса, който ще задам на господин 

Грънчаров, да не се притеснява от упреците на колеги съветници, които 

тогава нарекоха, че самия Закон за мерките и действията по време на 

извънредно положение обявено с Решение на Народното събрабие на 13 

март 2020 година не е достатъчен без да променим наредби, да вземаме 

решения за освобождаване от наемни правоотношения. Дори искам да 

цитирам, освен че бяхме упрекнати тогава, че нарушаваме нормативни 

актове, този закон беше наречен и пълен правен абсурд и как трябва да се 

извърви един дълъг път с промяна в наредбите, и че нашите действия са с 

цел да се тласне да се вземе незаконосъобразни решения, които са на 

базата едва ли не на печелене на някакви политически дивиденти. Та 

въпроса ми е - не се ли притеснявате, че ще бъдете подложен отново на 

същия този кръстосан огън господин Грънчаров? Това е първият ми 

въпрос. Вторият ми въпрос е, след като е определен този срок от страна на 

самите наематели  да считаме ли, че извън този срок нещата са вървели 

гладко? Защото извънредното положение беше в рамките на два месеца, а 

след това и до ден днешен и до края на годината, че и два месеца след 

изтичане на епидемичното положение ще продължаваме да бъдем в тази 

обстановка. Защо само този срок е предвиден? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 
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Да започнем отзад-напред. В този период  заповедите на министъра 

беше категорично забранена търговията освен в условията на кетаринг. 

Тези икономически субекти, които са наематели на наши общински обекти 

част от тях нямат възможност, това са кафенета, на кетаринг какво ще 

носиш - кока кола и кафета за вкъщи, невъзможно е. Хората бяха буквално 

затворени. Тези, които умееха и имат опита да работят в кетаринг го 

направиха. Други директно затвориха. Срокът е такъв, защото тогава беше 

категорично забранено със Заповед на министъра да се извършва търговска 

дейност. През другото време беше по лежерно отношението към тях, 

поразхлабени мерки и т.н. Това е периодът, който категорично беше 

забранено да работят 

 

Г-н Левент Апти –  ПП „ДПС“ 

Да разбирам, че извън този срок добре са вървели нещата? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Не мога да кажа дали добре са вървели, но министъра им е бил 

забранил да работят. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Не са подали молба да искат нещо повече? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Не са подали, не само не са подали, но министъра не им е забранявал 

да работят през другото време и епидемичната обстановка е била 

благоприятна според министъра за да могат те да приемат клиенти при 

каквито и да е редуцирани условия. Пък по първия въпрос, дали не се 

притеснявам от кръстосан огън, който се притеснява да си стои в къщи. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Първия ми въпрос беше малко по риторичен за това.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

И за така отговорих.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на господин Мариан Иванов. Заповядайте. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин председател. 

Господин Грънчаров, аз подкрепям мерките, но Вие току-що казахте, 

че били основно кафенета, да, има и кафенета, но ресторант „Сръбска 

скара“, ресторант „СОХО-СТЕК ХАОС“ и „Кръчма за приятели“, бистро 
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„Капанци“ нали те не са кафенета? Имаше и други заведения в града, които 

правеха всичко възможно за да оцеляват. Наистина ситуацията беше  

много тежка, всички сме свидетели на това, но не ни заблуждавайте като 

ни казвате, че това са основно кафенета. Това ми е апела. Благодаря. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Ами това, че сте се заблудили, няма да се държим за ръцете. 

Всичките обекти са ви познати - част от тях са кафенета и нямаше как да 

разнасят кетъринг, а другите субекти не са наши наематели и ние не 

можем да вземем мерки да ги подпомагане. Държавата тогава е вземала 

мерки, надявам се да е оценено правилно решението на държавата по този 

въпрос. 

Ако ми позволите само, аз искам да благодаря, виждам, че всички 

политически сили харесват тази идея и това всъщност ме радва. Не се 

съмнявайте, че такъв разговор ще водим и след шест месеца или след осем, 

защото виждате епидемичната обстановка как напредва. Така че, хубаво е 

нали да бъдем обединени и последователни в действията си  да помагаме 

нашите наематели. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иванов за уточняващ въпрос ли? 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Не за реплика към господин Грънчаров. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, ще Ви дам възможност, след това госпожа Радославова и 

господин Калоян Монев. Заповядайте. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря. 

Господин Грънчаров твърдите, че настъпващата четвъртата вълна от 

КОВИД криза, оглеждам се в залата над 50% от хората са без маски.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Някои са ваксинирани. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Без значение и аз съм ваксиниран, но въпреки всичко спазвам 

заповедите на Министерството  на здравеопазване. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 
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Господин Грънчаров не е здравен инспектор, ще ме извинявате ама 

всякакви въпроси от всякакво естество вече е в повечко става. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, моля който не е ваксиниран и не участва в дискусията, не 

говори, да си сложи маската. Давам думата на госпожа Надежда 

Радославова. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви. господин председател.  

На тази сесия въпреки много малкото докладни записки, които са ни 

предложени и доста постния дневен ред е видно от две докладни вече това, 

че въпреки всичко, както подчерта и д-р Апти, ГЕРБ е бил напред с 

предложенията си и с гласуванията си, в предвид затварянето и отварянето 

на улица“ Паркова“, сега съответно тези мерки, които казвате. Даже съм 

безкрайно изненадана, че предложението за 100%, което категорично ще 

подкрепя идва от точно госпожа Неделчева, защото е видно от 

протоколите какви бяха точно нейните реакции на тези предложения които 

идваха именно от ГЕРБ. Да, ще подкрепя тази докладна записка, ще 

подкрепя  и стоте процента, защото е видно, че макар и късно узрявате за 

добрите неща. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Господин Калоян Монев счита, че трябва да приключим дискусията 

и оттегля предложението. 

Господин Иво Димитров, нека, апелирам по темата и синтезирано, и 

стегнато. В добро темпо вървим, да не го нарушаваме. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Благодаря Ви, господин председател. 

Както знаете винаги съм бил конкретен и не съм разтягал празни 

локуми. Аз искам да се изкажа за това, че много е хубаво да правим 

предложения, които касаят 100% освобождаване на едни търговски 

субекти от заплащане на наем, но като председател на комисията по 

управление на общинската собственост, аз гледам на този проблем и от 

друга страна. След това решение в бюджета на общината ще попаднат 

казвате около 9 000 лв. при 60%,  значи ако е при 100 %, колко ще бъде? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Не при 60 % около 10 000 лв. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
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10 000  при 60% , което означава около 18 000 лв. сигурно  при 100% 

няма да постъпят в бюджета на общината. Всички се изказвахте колко е 

важно при промяна на бюджета преди няколко минути да бъдат 

финансирани общински ремонти, всякакви общински дейности. Ако се 

приеме това да не бъдат платени тези наеми с приемането на това решение 

за 100%, означава че осемнайсет, деветнайсет хиляди по- малко ще има за 

другите общински дейности. И се пита това как ще бъде компенсирано? 

Защото много е хубаво някой, който печели от това, че е наемател на 

общинска собственост ще реализира частна печалба в този размер. Лошото 

е, че общината като общност ще загуби същите тези средства, които биха 

отишли за ремонти, за подпомагане, за всички общински дейности. Моля 

ви недейте тръгва по наклонената плоскост на това дайте да предложим 

колко сме социални за пет фирми в ущърб на всички други общински 

дейности. Аз мога да направя предложение всички да бъдат освободени и 

тогава ще бъда най-големия пич в очите на тези, които са освободени, но 

това има своята цена. Нека се съобразим с това, че общината също трябва 

да получава приход от своята собственост. Защото собствеността бивайки 

на общината, тя е на всеки един жител на общината. Това означава,че 

нашето решение тук с 33 гласа засяга интереса на всеки един от общината 

и това решение погледнато чисто икономически е в ущърб на всеки един с 

изключение на тези пет частни субекта, които ще бъдат облагодетелствани 

от това решение. 60% е напълно достатъчна помощ в тази КОВИД криза. 

Нека се съобразим с интереса на собствениците на имотите, които ще 

бъдат освободени от плащане. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Има ли други желаещи? Не виждам. Имам 

въпрос… Един момент, господин Райчев. В протоколните книги и в 

протоколите на заседанията на по законност и по бюджет отразени ли са 

писмено тези предложения на комисиите за корекцията 100%? Ако не са,  

ще помоля двамата председатели да използват бланките и да внесат тук на 

сесията предложенията за тази корекция от 100%. Ако са отразени, като 

решение на комисията, че предлагат на общинския съвет… Благодаря Ви. 

Давам думата на общинския съветник господин Любомир Райчев. 

 

Г-н Любомир Райчев – „БСП за България“ 

Аз малко ще бъда в противовес на господин Димитров. Значи ние в 

нашата докладна записка сме написали, които реално не са ползвали по 

предназначение наетите от тях обекти. Значи за нещо, за което не си го 

ползвал в момента и по независещи от теб причини, няма как според мен 

да се плащат наеми. За това аз подкрепям едно предложение за 100%. 

Също така тези работещи обекти са също жители на Разград. Те също от 
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една страна са облагодетелствани, но от друга страна също рефлектира 

върху тях това, което вие казахте.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитро не говори на микрофон.  

 

Г-н Любомир Райчев – „БСП за България“ 

Господин Любомир Райчев не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Достатъчно колеги. Моля за ред в залата. И за последен път питам, 

ако има някой желаещ – да му дадем възможност, ако не приключвам 

дискусията и ще проведем гласуване, което ще бъде поименно. Но най- 

напред ние трябва да се произнесем по предложенията, които правят две 

постоянни комисии по бюджет и по законност: В диспозитива на 

решението в т.1 и в т.2 размерът на процентите както е посочено в 

докладната записка от 60% да бъде 100%. И сега поименно ще се 

произнесем по това предложение. 

Господин Василев, само да чуем резултата. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Само едно уточнение, господин председател. Подкрепи докладната 

записка поради ограничения брой фирми – 5 броя.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. След това ще имате възможност, да чуем първо резултата.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Осъства   

2. Антон Руменов Монев   + 

3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова Осъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова   + 

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров  +  
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11. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

12. Калоян Руменов Монев  +  

13. Левент Али Апти   + 

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +  + 

16. Милен Йоргов Минчев   + 

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

21. Огнян Досев Обрешков  +  

22. Пейчо Добрев Георгиев   + 

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова +   

25. Ремзи Реджеб Осман   + 

26. Руско Кулев Дянков  +  

27. Свилена Дечева Дечева   + 

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

След поименно гласуване с 11 гласа - “ЗА“, „против“- 4, 

„въздържали се“- 12, предложението не се приема.  

 

И сега остава да се произнесем по проекта за решение, така както бе 

представен от вносителя 60 % в т.1. и т.2. И отново поименно.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   
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9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова +   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 327 

 

В периодите 28.11.2020г. - 28.02.2021г. и 22.03.2021г.-31.03.2021г. 

бяха издадени заповеди на Министъра на здравеопазването с които 

бяха въведени противоепидемични мерки на територията на 

Република България, свързани с пандемията от  COVID 19. В резултат 

на въвеждането им бяха преустановени посещенията във всички 

заведения за хранене и развлечения по смисъла на чл.124 от Закона за 

туризма. След въвеждането на забраните и ограниченията лицата, 

попадащи в обхвата на тези заповеди временно преустановиха своята 

дейност, поради забраната да бъдат посещавани. Поради това същите 

не успяха да реализират приходи, а същевременно оставаха 

задълженията им да заплащат наем на помещенията и терените, които 

реално не са ползвали по предназначение.  

Една част от тези лица ползват под наем имоти и части от имоти- 

общинска собственост и съгласно сключените договори за наем 
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дължат и следва да заплащат ежемесечно наемни вноски на Община 

Разград. 

Съгласно разпоредбата на чл. 6в, ал. 1 от Закона за мерките и 

действията по време на извънредното положение, обявено с решение 

на Народното събрание от 13 март 2020 г., и за преодоляване на 

последиците „По време на извънредната епидемична обстановка и два 

месеца след нейната отмяна общинските съвети, предоставили под 

наем или за ползване имоти – общинска собственост, може да приемат 

решения за намаляване размера на вноските за наем и за ползване или 

за освобождаване от заплащането им изцяло или частично от 

физически и юридически лица – наематели или ползватели, които са 

ограничили или преустановили дейността си в имота вследствие на 

мерките и ограниченията, наложени по време на извънредната 

епидемична обстановка“. 

В Община Разград са получени заявления от наематели на 

общински обекти, представляващи заведения за хранене и 

развлечения, както следва.: ЕТ „Жени – Кольо Николов“, гр.Разград,  

„ТОНИ ФУУДС - РЗ“ ЕООД, гр.Разград, „Мариан Кирилов“ ЕООД, 

гр. Перник, „НИК ИНВЕСТ 2001“ ЕООД, гр.Разград и ЕТ „Петър 

Цонев–Петров- Цонев“, гр.Разград с искания да бъдат освободени от 

заплащане на наем за времето през което са били възпрепятствани да 

развиват дейност. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.23, ал. 

2 и чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 6в, ал. 1 от Закона за мерките и действията по 

време на извънредното положение, обявено с решение на Народното 

събрание от 13 март 2020 г., и за преодоляване на последиците,   

Заповед № РД-01-677 от 25.11.2020 г. на Министъра на 

здравеопазването /изм. и доп. със Заповед № РД-01-718 от 18.12.2020 г., 

Заповед №РД-01-20 от 15.01.2021 г. и Заповед № РД-01-52 от 26.01.2021 

г./ и Заповед № РД-01-173 от 18.03.2021 г. на Министъра на 

здравеопазването, Общински съвет Разград, след поименно гласуване 

с 28  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

                                           Р Е Ш И: 
 

1.Дава съгласие да бъдат освободени от заплащане в размер на 60 

% (шестдесет на сто) от дължимата месечна наемна цена за времето от 

28.11.2020 г. до 28.02.2021 г. и от 22.03.2021 г. до 31.03.2021 г. следните 

наематели на имоти и части от имоти – общинска собственост: 

1.1. „НИК ИНВЕСТ 2001“ ЕООД, ЕИК: 202714558 - наемател по 

договор №335/10.10.2013 година за отдадена под наем част от сграда – 
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публична общинска собственост, находяща се в гр.Разград, ул. 

„В.Левски“ №1 /Зала Филхармония/, преустроена в кафе-еспресо. 

„НИК  ИНВЕСТ 2001“ ЕООД, ЕИК: 202714558 - наемател по 

договор  №248/14.11.2017 г. за отдаден под наем имот-частна общинска 

собственост, представляващ самостоятелен обект с идентификатор 

61710.502.6371.11.16, гр.Разград, ж.к „Освобождение“ /кафе 

„Спомени“/. 

1.2. ЕТ „Жени-Кольо Николов“, ЕИК: 116006438 - наемател по 

договор №238/19.07.2013 г. за отдаден под наем част от имот – частна 

общинска собственост, представляващ част от къща и градина, 

находящи се в гр.Разград, кв. „Варош“, ул. „Андрей Цанов“ №1 

/ресторант „Сръбска скара“/. 

1.3. „ТОНИ ФУУДС - РЗ“ ЕООД, ЕИК: 205165253 – наемател по 

договор №127/03.06.2019 г. за отдаден под наем част от имот - частна 

общинска собственост, представляващ част от къща и градина,  

находящи се в гр.Разград, ул. „Г.Бенковски“ №2 /бистро „Кръчма за 

приятели – капанци“/. 

1.4  „Мариан Кирилов“ ЕООД, ЕИК: 116553295 – наемател по 

договор №243/06.11.2017 г. за отдаден под наем част от имот-частна 

общинска собственост, представляващ част от къща и градина, 

находящи се в гр.Разград, ул. „Г.С.Раковски“ №11 /ресторант Soho 

Steak House/. 

1.5. ЕТ „ Петър Цонев - Петров – Цонев“, ЕИК: 826007974 - 

наемател по договор ПО-01-005/28.03.2012 г. за отдаден под наем имот-

частна общинска собственост, находящ се в гр.Разград, бул. „Бели 

Лом“ №34 /бистро „Бели Лом“/. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи споразумения 

за освобождаване от заплащане в размер на 60 % (шестдесет на сто) от 

дължимата месечна наемна цена за времето, посочено  в т.1 с 

изброените наематели. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  8 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка №298.  
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Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров - Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Провеждане на публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на поземлен имот с идентификатор 61710.502.208 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на град Разград  – 

частна общинска собственост по реда на Закона за общинската 

собственост. 

Господин Грънчаров, моля Ви да представите същината на Вашето 

предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, уважаеми господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Докладната е относно: Провеждане на публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на поземлен имот в град Разград. Община Разград е 

собственик на имот на ул.“Силистра“ №11, в който имаше останки от 

сграда, останките са премахнати, имота е чист. Има проявен към него 

инвестиционен интерес, включен е с предна докладна в Програмата за 

управление. Има изготвена оценка от независим оценител в размер на 

36 646 лв. и нашето предложение е да бъде проведен публичен търг с 

тайно наддаване за продажба на поземлен имот. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Докладната записка бе разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Господин Иво Димитров го няма. Не го 

виждам в моите бележки той да е обявил становищата на неговата 

постоянна комисия. Моля някой от членовете на постоянната комисия по 

собственост да ни информира за становището по докладна записка с 

вх.№298.  

 

Г-н Хасан Хасанов – Докладващ за ПК 

5 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви.  

Подкрепен е проекта за решение.  

Колеги, имате възможност да изразите становища или съображения. 

Не виждам желаещи. За това обявявам за приключена дискусията и 

пристъпваме към гласуване, което ще бъде поименно.  
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти Не участва   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов  +  

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 328 
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Община Разград е собственик на поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.208 по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на град Разград, актуван с Акт за частна общинска 

собственост №3341/11.08.2021г., с площ 455 кв.м, с трайно 

предназначение на територията: урбанизирана,  начин на трайно 

ползване: ниско застрояване (до 10 м), с  адрес: гр.Разград, 

ул.„Силистра” №11, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.502.211, 61710.502.5083, 61710.502.5076, 61710.502.7002, 

61710.502.209. Имотът е включен за продажба в програмата на 

Общински съвет Разград за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2021г. Изготвена е пазарна оценка за 

продажбата му от инж. Павлин Колев – оценител на недвижими 

имоти, съгласно сертификат рег.№ 100102137/12.12.2011г.  на 

Камарата на независимите оценители в България, която е в размер на 

36 646,00 лв. (тридесет и шест хиляди  шестстотин четиридесет и шест 

лева), без ДДС, при данъчна оценка за имота, съгласно Удостоверение 

за данъчна оценка по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх.№ 

6705002137/10.08.2021г., в размер на 5291,10 лв. (пет хиляди двеста 

деветдесет и един лева и  десет стотинки). 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 8, ал. 4, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за 

общинската собственост, чл. 26, ал. 3, чл. 27 и чл. 28 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване с 20  гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържал 

се“ – няма, 
 

                                           Р Е Ш И: 
 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба на 

поземлен имот с идентификатор 61710.502.208 по кадастралната карта 

и кадастралните регистри на град Разград, актуван с Акт за частна 

общинска собственост №3341/11.08.2021г., с площ 455 кв.м, с трайно 

предназначение на територията: урбанизирана,  начин на трайно 

ползване: ниско застрояване (до 10 м), с  адрес: гр.Разград, 

ул.„Силистра” № 11, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.502.211, 61710.502.5083, 61710.502.5076, 61710.502.7002, 

61710.502.209,  с начална тръжна цена определена от оценител на 

недвижими имоти,  в размер  на 36 646,00 лв. (тридесет и шест хиляди  

шестстотин четиридесет и шест лева), без ДДС, при данъчна оценка в 
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размер на 5291,10 лв. (пет хиляди двеста деветдесет и един лева и  

десет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Обявявам 12 минути почивка. 

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

С Т А Т И Я  9 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, продължаваме нашата работа и пристъпваме към 

разглеждане на докладна записка №299.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров - Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

част от имот в горска територия – частна общинска собственост, в 

землището на с. Благоево, община Разград. 

Господин Грънчаров, моля Ви да представите същината на Вашето 

предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров– Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател.  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В докладна с вх.№299 става въпрос за настаняване на пчелни 

семейства в горска територия частна общинска собственост, безвъзмездно 

право на ползване за срок от 10 години. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка бе обсъдена в ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство, ПК по управление на общинската 
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собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. И председателите ни информираха за 

становищата им.  

Пристъпваме към дискусия. Има ли съветници, които желаят да 

изразят становище? Не виждам. За това преминаваме към гласуване, което 

ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова +   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   



56 
 

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 329 

 

В Община Разград е постъпило заявление от гражданин, с искане 

за учредяване на право на ползване върху част от имот в горска 

територия, за настаняване на пчелни семейства в частна общинска 

собственост, в землището на с. Благоево, община Разград. 

Определена е частта на имота за настаняване на пчелните 

семейства и е изготвена схема с идентификатори на точките. 

Заявителят, имота и границите на същият са посочени в 

Приложение № 1 към настоящата докладна записка. 

Съгласно чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за пчеларството, 

пчелните семейства могат да се настаняват върху земеделски земи и 

горски територии, общинска собственост, като за устройването им в 

постоянни пчелини с над 10 броя пчелни семейства общината 

учредява право на ползване, при условия регламентирани в чл. 13 и 

чл. 14 от Закона за пчеларството. 

Учредяването на право на ползване върху поземлени имоти в 

горски територии – общинска собственост е безвъзмездно, съгласно чл. 

71, ал. 7 във връзка с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 39, ал. 3 и ал. 6 от Закона за общинската 

собственост, чл. 11, ал. 2 от Закона за пчеларството и чл. 71, ал. 7 във 

връзка с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите,  Общинският съвет 

Разград, след поименно гласуване с 27  гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 
 

                                           Р Е Ш И: 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване върху част от имот 

в горска територия – частна общинска собственост, за настаняване на 

пчелни семейства по заявление, съгласно Приложение № 1, 

представляващо неразделна част от настоящото решение.   

2. Определя срок за учредяване правата на ползване – 10 /десет/ 

години.  

3. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и да 

сключи договор за учредяване правото на ползване. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок 

от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 
/Приложение №1 е неразделна част от Решение №329 и е 

приложено към протокола в отделен файл/. 

 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№300.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/. 

Господин Грънчаров, каква е същината на докладната записка? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Господин председател, по процедура може ли? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Тъй като е идентична с тази предлагам да бъдат представени от 

вносителя заедно и заедно да протече дискусията, а гласуването 

поотделно.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Възражения има ли колеги? Няма. За това моля господин Грънчаров, 

да ни докладва по двете докладни записки – 300 и 301, които са за 

Подробен устройствен план. Заповядайте.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

В докладна с №300 и докладна с №301 става въпрос за Разрешение за 

разработване на проект за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираните територии. И в двете докладни става въпрос за лозя, които 
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се очаква да получат разрешение да бъдат трансформирани в жилищни 

сгради. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладните записки бяха разгледани в ПК по устройство и развитие 

на територията, транспорт на Общината. Председателя ни информира за 

становището на комисията. За това моля сега съветниците, които желаят да 

изразят становище да дадат знак. Има ли желаещи? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Господин председател, аз само да кажа – в комисията по ТСУ, когато 

бяха разгледани двете докладни беше направено предложение до 

общинската администрация от гледна точка на това, че всички виждаме, че 

почти няма сесия, в която да не разглеждаме подобни докладни записки 

касаещи терени в няколко землища около Разград свързани с бивши 

територии, които са били лозя и, тъй като наистина няма лошо да 

подкрепяме инициативата на гражданите, но в същото време това води 

след себе си проблеми свързани с инфраструктурата, като: В и К, като 

обезпечаване с ток, сметосъбиране и сметоизвозване и беше направено 

предложение от господин Стоян Ненчев, беше подкрепено и допълнено 

предложението и от колегата от ДПС, да бъде направена една справка от 

общинската администрация – във всяка една от тези…Да и карта, но 

предложението беше да бъде направена справка и въз основа на справката 

и изготвена карта, в която да бъдат точно и ясно обозначени всички такива 

терени, които са минали през общински съвет, получили са положително 

решение от нас общинските съветници за подробни устройствени планове 

и последващо застрояване за да имаме представа все пак как се движат 

нещата по отделни землища за да не поставяме в така, както се изразихме и 

на комисия една „бомба със закъснител“ в последствие за следващи 

управления на общинската администрация и въобще и за следващите 

общински съветници свързан с това, че можем да натоварим точка от 

гледна точка използването на техническата инфраструктура в съответните 

места. И това предложение, което беше направено го подкрепихме в 

комисията по ТСУ, и общинската администрация има ангажимента да 

изготви тази карта, и тази справка, и да ни бъде предоставена в следващите 

месеци.  

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, госпожо Неделчева, за това, че информирахте 

както съветниците, така и нашите съграждани за предложението на 

колегата Ирфан Ахмедов, и моето предложение – да продължим да се 
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занимаваме с този важен въпрос. Други съветници имат ли желание да 

изразят становище? Няма. За това пристъпваме към гласуване поотделно за 

двете докладни записки, което ще бъде с вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                 № 330 
 

В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2060-8 от 

23.07.2021 г. от Еленка Никифорова Минчева и Минчо Георгиев 

Минчев за издаване на разрешение за изработване на Подробен 

устройствен план /ПУП/ – План за застрояване /ПЗ/ на собствен 

поземлен имот с идентификатор 61710.612.411 по кадастралната карта 

и кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. 

„Обзор“, с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ и 

начин на трайно ползване – „Лозе“, по реда на Закона за устройство на 

територията /ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 

 техническо задание за изработване на Подробен 

устройствен план /ПУП/ - план за застрояване; 

 предложение за създаване на ПУП - план за застрояване на 

поземлен имот  с идентификатор  61710.612.411 по кадастралната 

карта и кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. 

„Обзор“, с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ и 

начин на трайно ползване – „Лозе“ за изграждане на обект „Жилищна 

сграда“; 

 Представено е Решение № КЗЗ-11, раздел I, т. 55 от 

29.06.2021 г. на Комисията за земеделските земи към Министерство на 

земеделието, храните и горите, с което е утвърдена площадка за 

проектиране за изграждане на обект „Жилищна сграда“ в поземлен 

имот  с идентификатор 61710.612.411 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, 

с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на 

трайно ползване – „Лозе“, собственост на Еленка Никифорова 

Минчева и Минчо Георгиев Минчев. Решението е влязло в сила видно 

от писмо с изх. № АО-970 от 03.08.2021 г. от Министерство на 

земеделието, храните и горите – Дирекция „Поземлени отношения и 

комасация“. Съгласно чл. 35, ал. 1 от Правилника за прилагане на 

закона за опазване на земеделските земи /ППЗОЗЗ/, при влязло в сила 

решение за утвърждаване на площадка, заинтересованото лице може 

да поиска разрешение за изработване на ПУП по реда на ЗУТ; 

 скица на имота; 
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 документ за собственост; 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираните територии се допуска с решение на Общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ. 

Еленка Никифорова Минчева и Минчо Георгиев Минчев са 

представили задание за разрешение за изработването на подробен 

устройствен план – план за застрояване на собствен поземлен имот с 

идентификатор  61710.612.411 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, 

с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на 

трайно ползване – „Лозе“ за изграждане на обект „Жилищна сграда“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от 

югозапад посредством селскостопански, горски, ведомствен път – 

общинска собственост с идентификатор 61710.614.5047 и от югоизток 

посредством селскостопански, горски, ведомствен път – общинска 

собственост с идентификатор 61710.614.5049. Имотът е ел. захранен и 

водоснабден. Имотът ще се ползва за изграждане на обект „Жилищна 

сграда“, застройката се показва с ограничителни линии. Предвижда се 

да се промени предназначението на  имота - земеделска земя за 

неземеделски нужди по реда на Закона за опазване на земеделските 

земи. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 

125, ал. 1, във връзка с чл. 109, ал. 1, т. 3 и чл. 110, ал. 1, т. 3 и т. 5 от 

Закона за устройство на територията и чл. 35, ал. 1 от Правилника за 

прилагане на закона за опазване на земеделските земи, Общински 

съвет Разград, с 26  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – 

няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

  

1. Одобрява техническото задание за изработване на проект за 

подробен устройствен план – план за застрояване на собствен 

поземлен имот с идентификатор  61710.612.411 по кадастралната карта 

и кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. 

„Обзор“, с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ и 

начин на трайно ползване – „Лозе“ за изграждане на обект „Жилищна 

сграда“.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
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2. Разрешава изработването на проект за  подробен устройствен 

план – план за застрояване, за изграждане на обект „Жилищна сграда“ 

на собствен поземлен имот с идентификатор  61710.612.411 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, община 

Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на територията – 

„Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“, собственост на 

Еленка Никифорова Минчева и Минчо Георгиев Минчев, както и на  

/парцеларни планове/ на елементите на техническата инфраструктура 

/водоснабдяване и електроснабдяване/ при необходимост.            

3. Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 

от Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението не подлежи на оспорване. 

 

 

/Техническото задание за изработване на проект за подробен 

устройствен план е неразделна част от Решение №330 и е приложено 

към протокола в отделен файл./ 
 

С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№301.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/. 
 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                  № 331 

 

В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2060-9 от 

23.07.2021 г. от Хасан Хамзов Хасанов за издаване на разрешение за 

изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ – План за 

застрояване /ПЗ/ на собствен поземлен имот с идентификатор 

61710.614.3089 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Разград, община Разград, в м. „Исперихски път“, с трайно 
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предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на трайно 

ползване – „Лозе“, по реда на Закона за устройство на територията 

/ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 

 техническо задание за изработване на Подробен устройствен 

план /ПУП/ - план за застрояване; 

 предложение за създаване на ПУП - план за застрояване на 

поземлен имот  с идентификатор  61710.614.3089 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, 

община Разград, в м. „Исперихски път“, с трайно 

предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на 

трайно ползване – „Лозе“ за изграждане на обект „Жилищна 

сграда“; 

 Представено е Решение № КЗЗ-11, раздел I, т. 56 от 29.06.2021 г. 

на Комисията за земеделските земи към Министерство на 

земеделието, храните и горите, с което е утвърдена площадка за 

проектиране за изграждане на обект „Жилищна сграда“ в 

поземлен имот  с идентификатор  61710.614.3089 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, 

община Разград, в м. „Исперихски път“, с трайно 

предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на 

трайно ползване – „Лозе“, собственост на Хасан Хамзов Хасанов. 

Решението е влязло в сила видно от писмо с изх. № АО-971 от 

03.08.2021 г. от Министерство на земеделието, храните и горите – 

Дирекция „Поземлени отношения и комасация“. Съгласно чл. 

35, ал. 1 от Правилника за прилагане на закона за опазване на 

земеделските земи /ППЗОЗЗ/, при влязло в сила решение за 

утвърждаване на площадка, заинтересованото лице може да 

поиска разрешение за изработване на ПУП по реда на ЗУТ; 

 скица на имота; 

 документи за собственост; 

 становище с Изх. № ИП-00-256/04.08.2021 г. от Водоснабдяване – 

Дунав ЕООД; 

 становище с Изх. № EDN-5416/09.08.2021 г. от 

Електроразпределение Север АД. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираните територии се допуска с решение на Общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ. 

Хасан Хамзов Хасанов е представил задание за разрешение за 

изработването на подробен устройствен план – план за застрояване на 
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собствен поземлен имот с идентификатор 61710. 614.3089 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, община 

Разград, в м. „Исперихски път“, с трайно предназначение на 

територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“ за 

изграждане на обект „Жилищна сграда“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от 

югозапад посредством селскостопански, горски, ведомствен път – 

общинска собственост с идентификатор 61710.614.2776 и от югоизток 

посредством селскостопански, горски, ведомствен път – общинска 

собственост с идентификатор 61710.614.2770. Имотът не е ел. захранен 

и водоснабден. Имотът ще се ползва за изграждане на обект 

„Жилищна сграда“, застройката се показва с ограничителни линии. 

Предвижда се да се промени предназначението на  имота - земеделска 

земя за неземеделски нужди по реда на Закона за опазване на 

земеделските земи. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 

125, ал. 1, във връзка с чл. 109, ал. 1, т. 3 и чл. 110, ал. 1, т. 3 и т. 5 от 

Закона за устройство на територията и чл. 35, ал. 1 от Правилника за 

прилагане на закона за опазване на земеделските земи, Общински 

съвет Разград, с 25  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – 

няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Одобрява техническото задание за изработване на проект за 

подробен устройствен план – план за застрояване на собствен 

поземлен имот с идентификатор 61710. 614.3089 по кадастралната 

карта и кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. 

„Исперихски път“, с трайно предназначение на територията – 

„Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“ за изграждане на 

обект „Жилищна сграда“.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

2. Разрешава изработването на проект за  подробен устройствен 

план – план за застрояване, за изграждане на обект „Жилищна сграда“ 

на собствен поземлен имот с идентификатор 61710. 614.3089 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, община 

Разград, в м. „Исперихски път“, с трайно предназначение на 

територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“, 

собственост на Хасан Хамзов Хасанов както и на  /парцеларни 

планове/ на елементите на техническата инфраструктура 

/водоснабдяване и електроснабдяване/ при необходимост. 
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           3. Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 

от Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението не подлежи на оспорване. 

 

/Техническото задание за изработване на проект за подробен 

устройствен план е неразделна част от Решение №331 и е приложено 

към протокола в отделен файл./ 
 

С Т А Т И Я  12 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№303.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 

Относно: Приемане на Програма за енергийна ефективност на 

община Разград за периода 2021-2030 г. 

Господин Бояджиев, моля да представите същината на докладната 

записка.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя допълнително, господин председател. 

Подкрепям така предложения текст.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тази докладна записка беше разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика, ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на Общината и ПК по подготовка на общински програми, 

проекти и контрол върху изпълнението им и председателите ни 

информираха за становищата на тези комисии. Пристъпваме към 

обсъждане. Има ли общински съветници, които желаят да изразят 

становище по докладната записка? Не виждам колеги. За това 

приключваме дискусията и пристъпваме към гласуване, което ще бъде с 

вдигане на ръка.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 
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                                                  № 332 

 

Съгласно нормативните изисквания на чл. 12, ал. 2 от Закона за 

енергийната ефективност (ЗЕЕ) и във връзка с изпълнение 

задълженията по управление на енергийната ефективност по чл.63 от 

закона, кметовете на общини разработват и внасят за приемане от 

Общинския съвет Програми за енергийна ефективност (ПЕЕ). 

     Чрез общинските програми за енергийна ефективност се 

изпълнява държавната политика по енергийна ефективност и следва 

да бъде в съответствие с Националния план за действие по енергийна 

ефективност.  

      Общинските програми за енергийна ефективност целят да се 

намали нивото на енергопотребление в обектите - общинска 

собственост (сгради, инсталации, улично осветление и др.), като по 

този начин да се даде пример на населението и бизнеса с оглед 

генериране икономия на енергия в бита и индустрията. 

     Общините, като консуматори на енергия, имат съществена роля 

в развитието на енергийната ефективност чрез изпълнението на 

заложените в планове, програми и проекти енергоспестяващи мерки 

за намаляване на енергийната консумация. 

      Реализацията на общинските програми за енергийна 

ефективност води до: 

- намаляване на зависимостта на общините от доставка на енергия и 

енергоносители; 

- намаляване разходите, за енергия и съответно повишаване на 

жизнения стандарт и качеството на живот; повишаване 

конкурентоспособността на местната икономика; 

- откриване на иновативни производства и нови работни места: 

ограничаване на негативното въздействие върху околната среда и 

климата. 

 

Основната цел на ОПЕЕ е да отрази участието на община 

Разград в изпълнение на националната политика по енергийна 

ефективност в периода 2021-2030 г. чрез подобряване на ЕЕ при 

потреблението на енергия в обекти за обществено обслужване 

собственост на община Разград, които са в експлоатация и системите 

за улично осветление на населените места. 

        Изготвянето и изпълнението на програми за повишаване на 

енергийната ефективност по места за периода 2021- 2030 г. е само етап 

от изпълнението  цялостната  националната политика за ЕЕ за 

периода 2008-2050г. и като такива те са естествено продължение на 

програмите на органите на местно самоуправление от предходния 

програмен период 2014-2020г. 
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Приложимо право: 

С  разработване на настоящата програма за ЕЕ се прилагат на 

територията на област Разград  изискванията на общностното право 

на Европейския съюз и националното право на Република България в 

областта на енергийната политика. При колизия между двете правни 

системи с предимство се прилага общностното право. 

      Програмата  за ЕЕ включва: 

 

- Обща характеристика на община Разград и факторите, които оказват  

влияние  върху енергийния интензитет /ЕИ/ при потреблението на 

енергия.  

- Енергийно потребление и Енергийна ефективност в община Разград. 

Направен е анализ на енергийните разходи за последните три години 

емисиите на въглероден двуокис от потреблението им. 

- Кумулативна цел (КЦ) за енергийни спестявания на община Разград 

за програмния период 2021-2030 г. Целта е формирана чрез 

кумулиране на очакваните годишни спестявания, при условие, че 

прилаганите мерки за ЕЕ са с действие през целия програмен период. 

- Допустими дейности за повишаване на енергийната ефективност, 

които са регламентирани в разпоредбата на чл. 29 от ЗЕЕ. 

- Допустимите мерки за повишаване на енергийната ефективност при 

крайното потребление на енергия. 

- Законовите задължения за енергийна ефективност на потребителите 

на енергия по отношение на сградния фонд и системите за улично 

осветление. 

- Планирани дейности и мерки за повишаване енергийната 

ефективност на община Разград и очакваните ефекти. 

- Източници на финансиране на дейностите и мерките за ЕЕ по тази 

програма 

  Собствено финансиране.  

 Финансиране от републиканския бюджет; 

 Финансиране от ФЕЕВИ и/или чрез финансови 

посредници; 

 Финансиране по оперативни програми на ЕС; 

 Финансиране и съфинансиране от трети лица; 

- Наблюдение и оценка на енергийното потребление в община Разград 

и отчитане изпълнението на ОПЕЕ. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 12, ал. 2 и 

чл. 22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 12, ал. 2 от Закона за енергийната ефективност, 
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Общински съвет Разград, с 26  гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Приема Програма за енергийна ефективност на община 

Разград за периода 2021 -2030 г., представляваща неразделна част от 

настоящото решение. 

 2.Общински съвет Разград възлага на Кмета на община Разград 

да извърши всички необходими действия за организиране 

изпълнението на Програмата по т.1. 

3.Програмата да се публикува на официалната интернет 

страница на Община Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета но Община Разград 

и на Областния Управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

/Програмата за енергийна ефективност на община Разград за 

периода 2021 -2030 г. е неразделна част от Решение №332 и е 

приложена към протокола в отделен файл./ 
 
 
 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№304.  

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Проект за Правилник за символите, почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград. 

Докладната записка бе разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика, ПК по култура, културно-историческо наследство 

и духовни ценности и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол 

на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. И на заседанията на тези комисии председателите ни 

информираха за резултата от гласуването, но бяха направени и 

предложения и сега моля председателите на тези комисии да вземат 

отношение.  

Господин Минчев, Вие първи ли ще вземете отношение? 
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Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Да, да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте. Давам думата на председателя на постоянната комисия 

по бюджет и икономическа политика – господин Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

По докладна записка 304 – госпожа Таня Тодорова, направи следните 

две предложения: 

1. В чл.7 – да се определи срок до 30 декември. 

2. В чл.8 – да се определи срок до 5 септември. 

Предложенията бяха подкрепени със: 7 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма.  

Господин Калоян Монев направи предложение – вносителите на 

званието Почетен гражданин на Разград, освен да получават парични суми, 

да имат право да посещават безплатно културни институции на града.  

Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за 

решение с: 4 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. В цялост 

постоянната комисия подкрепи докладната записка със: 7 гласа „ЗА“, без 

„против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Минчев. За да не искам от Вас да отразявате 

писмено предложение, искам само да информирате дали тези решения за 

тези корекции са протоколирани и съответно отразени в протокола на 

комисията.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Да, тези решения са протоколирани и са отразени в протоколната 

книга.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Те са също част от процедурата по приемане на решенията от 

общинския съвет.  

Следва да чуем и госпожа Свилена Дечева ако има конкретни 

предложения отразени в протокола от заседанието на комисията. 

Заповядайте, госпожо Дечева.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Имаше две предложения, имаше няколко, но две подробно обсъдени 

на госпожа Надежда Радославова.  
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Едното е в чл.7, ал.8 – вместо израза „отличието се присъжда веднъж 

в годината и се връчва в Деня на Разград 28 – януари“, да стане „отличието 

се връчва във връзка с Деня на Разград 28 - януари“. Това предложение бе 

подкрепено от членовете на комисията с: 4 гласа „ЗА“, без „против“ и 

„въздържали се“. Отразено е в протокола. 

Следващото предложение беше: в чл.8 на правилника, ал.3 израза 

„всеки гражданин или организация“, да бъде заменен с израза 

„инициативен комитет или организация“, а в ал.5 след думите „12 

октомври“ – да се постави точка и да отпаднат думите „както и във връзка 

с други поводи и събития“. Това предложение не бе подкрепено, получи: 1 

глас „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

В цялост по това време на заседанието комисията по култура вече 

нямаше кворум, така че докладната записка не беше приета, изрази се само 

становище с: 1 глас „ЗА“, „против“ – 1“ и 1 – „въздържал се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. И сега следва да изслушаме председателя на 

постоянната комисия по законност господин Калоян Монев. Той не е в 

залата. Заместник председателя на комисията по законност или член. Къде 

е протоколната книга.  

Господин Антон Монев.  

 

Г-н Антон Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Не съм присъствал на комисията, когато се проведе. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

По вх.№304. Комисията по законност има ли представител? Дайте на 

господин Огнян Обрешков, да информира за комисията по законност по 

докладна записка 304.  

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

По докладна записка с вх.№304, постоянната комисия подкрепи 

докладната записка и проекта за решение с гласували: „ЗА“ – 5, „против“ и 

„въздържали се“ – няма. Обаче аз не виждам да са отразени други 

решения.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други конкретни решения по текста няма? 

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Не, няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Добре. Така колеги, вие чухте какви са предложенията на 

постоянните комисии по бюджет и култура, които са отразени по надлежен 

ред в протоколите от заседанията на тези комисии. Пристъпваме към 

обсъждане като предварително само искам да поясня – ако сега при 

обсъждането общинския съвет подкрепи някои от направените 

предложения, това обуславя отново публикуване на проекта с приетите 

предложения на интернет страницата на Общински съвет-Разград за да 

може да се спазят разпоредбите на Закона за нормативните актове и 

окончателното приемане на правилника ще бъде направено на следващо 

заседание на общинския съвет. Така тълкува закона и Разградския 

Административен съд, ще поясня само – ако си спомняте само когато 

изменихме наредбата относно местните данъци и такси и цени на услуги, 

имаше дело и Разградския Административен съд изрично посочва, че дори 

и на заседание на общинския съвет, ако бъдат направени предложения и те 

бъдат приети, следва отново да се спази процедурата за обнародване и 

информиране на обществеността по тези предложения.  

Имате думата колеги. Заповядайте, доктор Апти.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Първо имам въпроси, господин председател към Вас като вносител. 

Искам да попитам списъка от лица, които са към инициативния комитет 

какво точно включва освен три имена и подпис? Втория ми въпрос е, тъй 

като не е упоменато тук – кои комисии ще разглеждат предварително, 

преди да се внесе в общинския съвет тези предложения – дали постоянната 

комисия по култура и/или общинска администрация, като дирекции 

говоря. И третия ми въпрос беше, наистина докога могат да се внасят 

предложения, тъй като не беше споменато. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, така както са поставени въпросите, като вносител мога да ви 

представя следното становище. Относно информацията, която трябва да 

бъде представена за инициативния комитет, за който има изискване да 

бъде минимум от 20 члена, така както е и утвърдената практика 

достатъчно е според вносителя да бъдат изписани трите имена и да има 

подпис срещу името на всеки гражданин и разбира се трябва да има 

представител на инициативния комитет с възможност за връзка – 

телефонна, адрес административен, интернет.  

По отношение на втория въпрос, който е резонен, защото за Почетен 

гражданин на град Разград не е предвидено точно в кои комисии. Колеги, 

виждате, че в чл.7, ал.2, се предвижда да бъдат удостоявани български и 

чужди граждани за заслуги във всички области на обществения живот, за 

това и идеята ни е, че всяко предложение, което постъпи по надлежния ред 

ще бъде разглеждано от тези комисии, които са компетентни да обсъдят 
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съответната кандидатура. Ще си послужа с една илюстрация за да стане по 

ясно, ако примерно е предложен един стопански ръководител на 

икономическо формирование естествено е преценката за неговата дейност 

за приноса за развитието на икономиката, макар че има отделна награда, да 

бъде направен и от постоянната комисия по икономическа политика. Ако е 

предложен човек в областта на спорта, съответно и спортната комисия и 

т.н. За това като се позоваваме и на императивните изисквания на ЗМСМА 

и на нашия правилник, че всяка номинация трябва да бъде разгледана в 

постоянна комисия, отговора ми е – ще бъде разгледана в няколко комисии 

в зависимост от сферата на обществения живот, за която се отнася това 

предложение. И така ще бъде дадена възможност хипотетично на всички 

комисии да обсъдят този въпрос.  

И относно предложенията, също резонен въпрос, предложението на 

постоянната комисия по бюджет е до 30 декември – да се определи срок за 

внасяне на предложението.  

Заповядайте, доктор Апти.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Доуточняващ само въпрос, господин председател. Сега като казахме 

така специализирана комисия, която ще участва, не е ли редно някъде да го 

упоменем тука в самия правилник? Или как ще се подразбира това нещо?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ами хипотетично трябва да изброим може би всички комисии.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Или примерно да споменем – в зависимост от коя област е самото 

лице и специализираната комисия… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Редом с това ще бъде и комисията по култура. Ние имаме удостоен 

гражданин мадам Прието. Един много активен радетел за 

взаимоотношенията между Разград и Шалон ан Шампан. Разбира се, че 

там също комисията по международно сътрудничество е една от 

комисиите, които са компетентни, отделно комисия образование и т.н. 

Това е логиката ни, но ако общинския съвет прецени, че трябва по друг 

начин да редактираме тази материя, ще го направим.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Ами господин Апти, аз Ви отговарям – четете ал.4 и ал.5. Значи 

трябва да има обосновани предложения, те се внасят до кмета. Какво прави 

кмета с тях? Внася ги в общинския съвет? Какво става след като бъдат 

внесени в общинския съвет? Разпределят се по комисии? Какви комисии, 

вече коментирахме този въпрос. И след като мине това следва и 

процедурата за разглеждане в заседание на общинския съвет.  

За информация само ще ви кажа, че комисиите стигнаха задълбочено  

до обсъждане – какво правим ако кмета на Община Разград предложи три 

кандидатури, макар че ние сме предвидили, че само двама носители за 

живите става въпрос, могат да бъдат удостоявани. Ако кметът на общината 

бъде неблагоразумен да прави това нещо общинските съветници ще търсят 

решение – било с тайно гласуване или по някакъв друг начин да спазят 

изискването не повече от двама граждани да бъдат удостоявани.  

Заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

За да може да се разберат по добре и от съветниците, и от нашите 

съграждани, аз предлагам след инициативен комитет минимум 20 члена – 

да се изпише: списъкът от лицата да включва три имена, ЕГН, адрес и 

телефон за връзка.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Лични данни, които попадат в общинска администрация, госпожо 

Неделчева. Защото аз мога примерно да си измисля три имена и да си 

сложа подписчета. И ако заложа такива подводни камъни може да се чуди 

доста общинския кмет кои да въведе. Но по този начин, след като 

минимума е от 20 члена общинска администрация може да звънне да 

попита даденото лице, което е в списъка подкрепя даденото лице за 

номинацията. Това е важно според мене, защото ако искате можем да 

разиграем един вариант където няма да е много приятен. По-нататък, 

продължавам с предложенията. Сега не е ли примерно датата 30 декември 

е разумна те първа общинския съвет ще решава, аз дори бих предложил, 

дори и 1 декември. И след „предложенията следва да бъдат обосновани“, 

трябва да се добави: внасят се примерно до 1 декември на предходната 

година, защото все пак за 28 януари става въпрос. Другото, което искам да 

се допълни, предлагам е: предложенията да се разглеждат от разширен 

председателски съвет, което включва председателите на всички комисии и 

председателите на групата съветници, защото ако имаме номинация от 7-8 

души и това нещо трябва тепърва в общинския съвет да се разисква кои от 

тях ще бъдат съответно, ще бъде малко трудничко и малко така недобре 
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обмислено, но примерно когато сложим срок и до 1 декември ще имаме 

време да разискваме самите кандидатури. По-нататък, ако нямате нищо 

напротив девета точка – за отнемане на това звание, след като лицето е 

осъдено за тежко умишлено престъпление, да сложим една запетайка и да 

запишем и за други лица – „чрез думи и действия петнят името на града 

или страната, или при писмена молба от страна на удостоения“. По този 

начин ще бъдем още по-пълноценни в това отношение. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Но имам молба, в синтезиран вид така, което е само за текстовете да 

дадете в писмен вид, за може да бъдат приобщени към протокола, а и 

общинските съветници ще се произнесат по тези предложения.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Доктор Апти, ако желаете вземете отношение по този въпрос. ЕГН-

тата как ще ги проверяваме? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Аз смятам, че няма да има никакъв проблем. По-добре да се 

проверят, отколкото да се внесе и да се форсира някаква процедура без да 

знаем дали съществуват тези лица в действителност, дали са изобщо 

жители на града и т.н. На мен ми се струва, че е логично това нещо. 20 

души лесно могат да се проверят.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Не, ние няма да проверяваме. Общинска администрация ще провери 

това нещо. Общинска администрация ще провери дали всичко това, което 

в момента предлагаме кореспондира със самия правилник. След като се 

въведе от инициативния комитет, проверяват се хората и след това се 

предвижват до общинския кмет и т.н.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Лице, което е упълномощено за това ще проверява.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Димитров, само като допълнение – общинската 

администрация има достъп до Единната база данни на ГРАОН и може да 

провери за всеки гражданин на Републиката, който е регистриран в 

България съответните данни.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин Мирослав Грънчаров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Грънчаров, имате право като заместник кмет. Вземете 

отношение.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Ние ползваме тази база данни, но я ползваме… 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Ползва се тази база данни в специален режим. Ще помоля господин 

Дурльов ако е наясно, да обясни ще имаме ли правно основание да правим 

проверка на тези ЕГН-та или не.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, сега очакваме господин Дурльов да вземе отношение – 

имаме ли право на достъп и да боравим с данните за ЕГН-тата на 

гражданите.  

 

Г-н Сабри Дурльов – Началник на Отдел „Правно-нормативно 

обслужване и обществени поръчки“ 

Да, имат право на достъп общински служители, като се подава заявка 

до Секретаря на Община Разград, в която се описва причината, която 

налага и изисква да бъдат проверявани личните данни на лицата, като след 

разрешение на Секретаря тази информация се предоставя от колегите от 

Отдел ГРАОН.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Димитров, докато пише доктор Апти, на самата подписка 

всеки гражданин, който желае да бъде член на инициативния комитет сам 

собственоръчно ще си напише ЕГН-то.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Антон Монев.  

 

Г-н Антон Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Уважаеми колеги, само да ви кажа, че с колегата Обрешков…. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля за тишина в залата. Моля да изслушаме… 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Монев, продължете. 

 

Г-н Антон Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Колеги, само да ви кажа, че с колегата Обрешков преди години и с 

още няколко наши съграждани се появихме в няколко поредни избори в 

едни списъци, че подкрепяме дадени политически сили. Бяха ни взели 

всичките данни, три имена, адреси ако не се лъжа Оги. И ни прокуратурата 

ни помогна след колко години разследване, нито никой. Аз не мисля, че, 

колегата Димитров е абсолютно прав това, че някой даде разрешение този 

човек, който носи този списък с личните данни трябва да е оператор по 

закона. Аз не виждам как ще стане. В крайна сметка ние преценяваме този 

човек, който е излъчен дали е достоен да носи този почетен символ на 

града примерно или знак. В крайна сметка ние защо проверяваме хората, 

които го излъчват? Ние така или иначе ще оценяваме човека не хората, 
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които са се подписали в този списък. Това е моето мнение и три имена и 

подпис е абсолютно достатъчно от тях.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Иво Димитров, искате ли думата?  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля ви за ред в залата, и който желае да се изкаже да даде знак и да 

говори на микрофон, защото в протокола не можем да запишем това, което 

казвате.  

Има ли други съветници, които желаят да вземат отношение? Ще 

изчакаме колегата Левент Апти да формулира своите предложения. Аз 

моля председателите на комисиите, които са приели протоколни решения 

да имат готовност да четат предложенията, които правят комисиите, 

защото ще гласуваме по всяко предложение.  

Колеги, за информация само да ви кажа, при предишните 

обсъждания общинския съвет така е решил, че е приел, че има основание 

да се прилага чл.21, ал.1, т.6, които предполагат поименно гласуване, и тъй 

като в  този правилник става въпрос и за парични суми, за това и аз съм 

записал, че основанията за гласуване на проекта за решение налагат 

гласуването да бъде поименно, макар че нормативните актове на 

общинския съвет следва да се приемат с по-облекчена процедура. И ако 

някой от вас счита, че неправилно е посочен чл.21, ал.1, т.6 може да 

направи предложение в този смисъл.  

Господин Георгиев, заповядайте.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Димитров, имам неотменим ангажимент в 16:00 часа. 

Моля да се отбележи, че подкрепям последните две докладни записки. 

Гласувам „ЗА“ това, което са предложили вносителите.  

 

/Шум в залата./ 

 

Г-жа Надежда Радославова –  ПП „ГЕРБ“ 



77 
 

Господин председател, моля да не създаваме порочни практики. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще стигнем и до там. Това беше становище на колегата Пейчо 

Георгиев. 

Доктор Апти, готов ли сте? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Да, господин председател, готов съм. Не бях споменал още едно 

предложение, написах го. Също така към изискването, при внасяне на 

предложението за номинация да се изиска писмено съгласие от 

номинираното лице или от един от наследниците, ако е посмъртно 

действието.  

 

/Шум в залата./ 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, има ли други желаещи? Не виждам. И сега имаме доста на 

брой предложения, по които общинския съвет ще се произнесе. И по реда 

на постъпванията аз най-напред ще помоля сега председателите на 

комисиите да ни представят с протоколираните в писмен вид предложения 

на постоянните комисии.  

Господин Минчев, да започнем с Вашата комисия. 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Първото предложение на госпожа Таня Тодорова е: в чл.7 да се 

определи срок до 30 декември. В чл.8 да се определи срок до 5 септември. 

Останалите предложения да ги зачитам ли или първо тези ще гласуваме? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не. Ще гласуваме поотделно.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Добре.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, като тук трябва да бъде ясно на всички съветници – в чл.7 

колеги, ал.4 – предложенията следва да бъдат обосновани, те се внасят до 

кмета на общината в срок до 30 декември и доктор Апти направи 
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предложение – да се посочи и на предходната година, но ще стигнем и до 

там.  

Сега, понеже така е направена конструкцията за всяко нещо ще 

гласуваме поименно. 

Колеги, гласуваме предложението – в чл.7, ал.4 след израза „те се 

внасят до кмета на общината“, да бъде добавен израза „до 30 декември“ 

точка.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова   + 

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров   + 

11. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти   + 

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова +   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   
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33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

 

След поименно гласуване с 18 гласа - “ЗА“, „против“- няма, 

„въздържали се“- 8, предложението се приема.  

 

Господин Минчев, какво е другото предложение на комисията 

записано в протокола? 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

В чл.8 – да се определи срок до 5 септември.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

В чл.8, който е за Почетен знак за „Принос към местното 

самоуправление“, в ал.3 „всеки гражданин или организация може да внесе 

обосновано предложение с удостояване с наградата на Общински съвет-

Разград чрез кмета на Община Разград“, в срок до? 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

До 5 септември.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Отбележете си колеги, чл.8 да имаме – 5 септември.  

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

12. Калоян Руменов Монев Не участва   
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13. Левент Али Апти   + 

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

След поименно гласуване с 18 гласа - “ЗА“, „против“- няма, 

„въздържали се“- 6, предложението се приема.  

 

Господин Минев, друго от Вашата комисия има ли? 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да чуем следващото предложение. 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Предложението на господин Калоян Монев – Носителите на 

Званието „Почетен гражданин на Разград“ освен да получават парична 

сума, да имат право да посещават безплатно културните институции на 

Разград.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И това къде да го разположим в разпоредбите? 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Да, общински културни институции. 
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Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Културните институции на Разград пише тук. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Само общинските имаше предвид той.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Общинските.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За „Почетен гражданин“ става въпрос.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има ли съветник, който да направи предложение – къде да 

структурираме в правната норма това предложение на ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика?  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Неделчева. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Да. Към т.3 да бъде, момент не т.3… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Първо алинеята кажете. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Значи чл.7…Нова алинея, нова ал.10. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Госпожа Свилена Дечева не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Да, нова ал.10 – този текст, който беше прочетен от председателя на 

комисията по бюджет.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Да. Това, което предлага бюджетната комисия колеги, го 

структурираме с нова ал.10 – така както я изчете председателя на 

комисията господин Минчев – за допълнителните изрази на отличието 

звание.  

Колеги, пак поименно.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Може ли само за момент?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Бих искала да декларирам, че няма да участвам в това гласуване, 

защото съм една от тези, които евентуално биха се възползвали и съм в 

конфликт на интереси.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, пристъпваме към гласуване по предложението за 

допълнителните условно казано поощрения на „Почетните граждани на 

Разград“.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов  +  

16. Милен Йоргов Минчев +   
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17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова   + 

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Не участва   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

След поименно гласуване с 20 гласа - “ЗА“, „против“- 1, 

„въздържали се“- 1, предложението се приема.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Обяснение за отрицателен вот ако ми позволите.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Не, че съм против предложението на колегата Монев, но по-скоро 

мисля, че е редно нали всичките тези почетни звания хората, които са 

допринесли за всяка една от тези награди, получилите тези награди да 

получат тази привилегия да посещават културните институции. Нали да не 

са само почетните граждани, не ме разбирайте погрешно, нали има още  

Почетен знак за „Принос към местното самоуправление“, „Студент на 

годината“, „Ученик на годината“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Добре. Имайте предвид, че сега ние сега няма да приемем в 

окончателен вид, така че дискусията може да продължи – дали само за 

„Почетни граждани на Разград“ или и за други.  

Господин Минчев, с бюджетната комисия приключихме ли? 

Господин Минчев, други предложения Вашата комисия има ли? 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Не, няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега отиваме към предложенията на ПК по култура, културно-

историческо наследство и духовни ценности – госпожа Свилена Дечева.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Първото предложение на госпожа Надежда Радославова е по 

отношение на чл.7, ал.8, това е частта за „Почетен гражданин на Разград“, 

тя предлага редакция на текста – вместо „отличието се присъжда веднъж в 

годината и се връчва в Деня на Разград 28 януари“, да стане „отличието се 

връчва във връзка с Деня на Разград 28 януари“, като основанията на 

госпожа Радославова бяха, че не винаги отбелязването на празника на 

Разград е точно на този ден.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Да разбирам ли, че хипотетично може да се присъжда повече от един 

път в година във връзка с Деня на Разград? 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

От къде на къде?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Дечева, пояснете. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Изобщо не се подразбира…Подразбира се, че понякога празника, в 

който се отбелязва Деня на Разград е вечерта на 27 и е добре да бъде 

възможно тогава да се връчи тази награда. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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Вие не разбрахте въпроса ми, защото след корекцията отпада това 

нещо да се присъжда един път. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожа Радославова, като вносител на това предложение ще 

отговори доктор Апти.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Доктор Апти, искам само да Ви кажа, че всъщност не става въпрос 

тук за присъждането, а става въпрос за връчването. Разбирате ли? Значи 

остава си това, че има там определен брой, които могат да бъдат почетни 

граждани съответната година. Това, което правя аз като предложение 

просто отваря, защото Вие представители си, че се случи нещо и не точно 

на 28 януари е Тържествения концерт, на който се връчва това звание, 

което е най-голямото на общината. Става въпрос за връчването, а не за 

присъждането, т.е. във връзка с тържествата, които са по случай 28 януари, 

защото те обикновено са в рамките на няколко дни. И така по този начин 

означава, че примерно казано не се провежда на 28 януари, примерно 

събитие, което е подходящо, ние не можем да връчим званието „Почетен 

гражданин“. За това става въпрос. Не за присъждане, а за връчване.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Доктор Апти, заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин председател, да оформим вече финално какво е 

предложението за т.8. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Дечева, кажете на съветниците точно какво  е Вашето 

предложение.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Невербално трудно ще им обясня.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Отличието се присъжда един път в годината и после? 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

И се връчва…Как да го направим госпожо Радославова? Понеже 

предложението е Ваше. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
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Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Благодаря госпожо Радославова две.  

Не, не идеята е, че трябва да се формулира някак по стройно и аз съм 

съгласна с вас. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

И се връчва на тържествата по повод, точно израза, който ползва 

госпожа Радославова е най-точен. Предлагам, че сте съгласна с 

редакцията? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Със сигурност има Тържествена сесия.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Тържество е много разтегливо понятие, все ще има някакво 

отбелязване. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, доктор Апти много основателно поставя този въпрос, защото 

все едно да има указания медицинската сестра с коя ръка да постави 

инжекцията – лявата или дясната.  

Така, наградите ще бъдат връчени, те ще бъдат връчени на 28, но 

искате да запишем, че така ще поясним.  

И как звучи сега – се връчват… 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

И се връчват на тържествата във връзка с Деня на Разград 28 януари.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И се връчват на тържествата във връзка с Деня на Разград 28 януари.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Ама говорите много хора едновременно.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Колеги, сега ще се произнесем по това предложение на постоянната 

комисия по култура, което чухте в последния вариант. В ал.8 на чл.7. 

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   
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След поименно гласуване с 23 гласа - “ЗА“, „против“- няма, 

„въздържали се“- няма, предложението се приема.  

 

Госпожо Дечева, при Вас други предложения има ли? 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Още едно предложение има.  

Става въпрос за редакция на ал.3, чл.8, който касае Почетен знак „За 

принос към местното самоуправление“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

чл.8, ал.3, който гласа колеги: Всеки гражданин или организация 

може да внесе обосновано предложение за удостояване с наградата на 

Общински съвет-Разград чрез кмета на Община Разград. И какво 

предлагате Вие изчетете? 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Предложението на госпожа Радославова е: израза „всеки гражданин 

или организация“, да бъде заменен с израза „инициативен комитет или 

организация“.  

И има едно допълнително предложение за ал.5, сега ли да Ви я кажа 

или? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Поотделно.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Добре. Значи това е за сега.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, думите „всеки гражданин или организация“, да бъдат 

заменени с „инициативен комитет или организация“. Значи само 

„гражданин“ го заменяме с „инициативен комитет“. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Това е идеята, да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ясно е колеги. Това протоколирано ли е или да искам от Вас да го 

изпишете? 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 
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Да, протоколирано е.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре.  

Подлагаме на гласуване и това предложение.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   
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След поименно гласуване с 23 гласа - “ЗА“, „против“- няма, 

„въздържали се“- няма, предложението се приема.  

 

Госпожо Дечева. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Последното предложение касае ал.5 в същата точка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ал.5. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Отличието да се връчва на сесия на общинския съвет по случай Деня 

на българската община 12 октомври, както и във връзка с други поводи и 

събития. Това гласи в момента ал.5. Предложението е след „12 октомври“ 

да се постави точка и да отпаднат думите „както и във връзка с други 

поводи и събития“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, като вносител аз съм длъжен да дам кратко пояснение каква 

е била логиката на вносителя за да има израза „както и във връзка с други 

поводи и събития“. Първото, това е било винаги в досегашния правилник, 

който е изменян 9 пъти и 9 пъти общинските съветници са подкрепяли 

такава редакция. Второ, има и случаи в разнообразната действителност, 

при които може да се окаже, че е добре това отличие да бъде връчено и 

друго яче. Ще дам само следната илюстрация. Доживял някой наш 

съгражданин с особен принос към местното самоуправление 100 години, 

но не е много добре здравословно и месеца е януари, и общинските 

съветници ще кажат по този начин „не, ще чакаш 12 октомври“ и тогава. 

Та сега вие ще прецените дали само около 12 октомври или и за този вид 

награда да има възможност за една по-широка възможност за прилагането 

на разпоредбата. Това е. Ако няма други съветници, ще се произнесем сега 

с гласуване. Заповядайте, госпожо Радославова.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Като вносител на предложението просто искам само нещо да 

доизясня. Това от, което съм водена правейки това предложение, че е 

прекалено широко и с него може да се злоупотребява, така както сме били 

свидетели в предишните 9 промени на правилника и за това отново се 

поставя на дневен ред именно промяната на този правилник. По тази 

логика нали можем след всяка една награда да напишем „Почетен 

гражданин“ се присъжда за 28 януари и по други поводи и събития, както и 
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„Никола Икономов“ и т.н. Отваряме просто една врата, която със 

сигурност няма да можем да затворим след това. Така че, това е било 

презумпцията, с която съм направила такова предложение да отпадне 

именно това „както и във връзка с други поводи и събития“ и да е ясно, че 

тази награда се връчва конкретно във връзка с определено честване, 

определен празник, определена дата посветена на точно това, за което се 

присъжда и наградата. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. За да не задълбаваме полемиката госпожо Радославова, ще Ви 

дам пример с трагичния случай с нашия кмет на Дянково. В момента, в 

който се знаеше, че той е болен от неизлечима болест общинския съвет 

преценява, че може да направи това нещо. И ето ви един житейски пример 

за обтекаемост. Но сега общинските съветници решават и подлагам на 

гласуване поименно предложението направено относно ал.5 от 

постоянната комисия по култура.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев  +  

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов   + 

8. Елка Александрова Неделчева Не участва   

9. Ивайло Георгиев Димитров  +  

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти   + 

14. Любомир Асенов Райчев   + 

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев   + 

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

21. Огнян Досев Обрешков   + 
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22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков Не участва   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Танер Салим Сали   + 

32. Таня Петрова Тодорова   + 

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

След поименно гласуване с 8 гласа - “ЗА“, „против“- 2, 

„въздържали се“- 11, предложението не се приема.  

 

Госпожо Дечева, друго от Вашата комисия? 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Това е, благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Няма. Господин Обрешков, Вие ни информирахте за ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 

на гражданите и връзка с неправителствени организации. Там нямаше 

конкретни предложения. 

Сега продължаваме колеги. Постъпило е писмено предложение от 

господин Левент Апти. Заповядайте, господин Апти.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин председател, тъй като предложенията ни за корекция в 

самия правилник така бяха посрещнати много емоционално, аз ще поискам 

10 минути почивка за да може да се обсъдят и рационалното надделее 

емоционалното. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

По искане на група съветници, обявявам… 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Нека първо да ги чуем пак. Да си ги припомним какви бяха.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Аз ще ви ги дам и апелирам към ръководителите на групи съветници, 

които са в залата – доктор Апти, госпожа Елка Неделчева, господин Иво 

Димитров, госпожа Надежда Радославова, господин Ремзи Осман, да се 

съберат и да проведат едно обсъждане, като ръководители на групи.  

Ето представям тука предложението и след почивката от 10 минути 

продължаваме.  

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, продължаваме нашата работа. И сега следва да обсъдим и да 

се произнесем по направените предложения от доктор Левент Апти, за 

което беше и направена почивката за обсъждане. Давам думата на доктор 

Апти. Заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Колеги общински съветници, след като се консултирахме с юристи 

решихме да отпадне това изискване за ЕГН-то за да не влизаме в 

противоречие с други закони. Тъй че, смятам че, три имена, дори съм готов 

да премахна и адрес, но трябва да има телефон за връзка за да знаем лицето 

наистина подкрепя ли, дали участва активно в инициативния комитет или е 

формално име. Тъй че, правя процедурно предложение – три имена и 

телефон за връзка да включват. Благодаря Ви.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Иво Димитров.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Димитров, моля Ви на микрофон, защото нищо няма да 

бъде записано от това, което казвате.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На микрофон говорете.  
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Доктор Апти, колегата Иво Димитров понеже не говори на микрофон 

ще предам неговото питане. Какво правим с гражданите, които искат да 

бъдат членове на инициативния комитет, но нямат телефони? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин председател… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На колегата Иво Димитров отговорете.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

По същата логика, тогава ако пък и оставим и адрес, някой може да 

има претенции, че по някакъв начин дискриминираме и бездомниците, 

които не могат да участват в инициативния комитет. Мен ми се струва това 

не е конструктивен въпрос с цел да реши някакъв проблем, това е чисто 

просто заяждане.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, продължаваме. По това предложение за инициативния комитет 

– някакви други съображения има ли? Ако няма, тогава минаваме към 

произнасяне. Колеги, отворете на чл.7… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Уточняващ въпрос имам аз само. Тоест остават трите имена, телефон 

за връзка, т.е. номер за връзка и подпис, нали доктор Апти? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Точно това сега ще се опитам да формулирам. Чл.7, ал.3, буква „а“ – 

Инициативни комитети с минимум 20 члена точка. Списъкът от лица в 

инициативните комитети включва – трите имена, телефон за връзка и 

подпис. Така ли е, доктор Апти? 

 

 Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

 Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Това е първото предложение. Пристъпваме към гласуване на това 

предложение за допълнение на тази буква „а“ касаеща инициативния 

комитет.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

След поименно гласуване с 22 гласа - “ЗА“, „против“- 1, 

„въздържали се“- няма, предложението се приема.  

 

Преминаваме по-нататък относно предложението – Предложенията 

се внасят до 1 декември.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

След като вече имаме решение на общинския съвет – 30 декември, 

смятам че ще е излишно да подложим това на гласуване и оттеглям тази 

точка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Оттегля се предложението за срока, но остава – Предложенията се 

разглеждат от разширен председателски съвет, председатели на всички 

постоянни комисии, председателите на групи. Това не отменя 

задълженията по ЗМСМА и правилника след това да минат и през 

комисии. И да видим сега къде ще го разположим.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не е необходимо.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще ви отговоря с един принцип от правото още от римско време Lex 

specialis derogat generali или специалният закон отменя разпоредбите на 

общия закон касае се за една специфична хипотеза, която е уредена точно 

в този правилник. Или колеги… 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не, не, не. Просто вкарваме и усложняваме процедурата, и първо има 

още един филтър, и цедка и форум за обсъждане.  
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Вижте чл.7, ал.4 - Предложенията следва да бъдат обосновани. Те се 

внасят до кмета на общината точка. И срока ние вече се произнесохме, и 

продължаваме – Предложенията се разглеждат от разширен 

председателски съвет включват председателите на постоянни комисии и 

председателите на групи. Но като подчертавам, това не отменя по-нататък 

процедурата след като минат през този форум да отидат за обсъждане в 

постоянните комисии, кои са те зависи от предложенията. Ясно ли е? Така, 

можем да гласуваме.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев   + 

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева   + 

9. Ивайло Георгиев Димитров   + 

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев   + 

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков   + 

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков   + 

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева   + 

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 
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31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова   + 

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Г-н Руско Дянков – Дежурен секретар 

13 гласа - “ЗА“, „против“- 1, „въздържали се“- 8. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Предложението не се приема.Продължаваме по-нататък.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, проверка на кворум.  

 

Г-н Руско Дянков – Дежурен секретар 

След направената проверка за кворум в залата присъстват 23 

общински съветници.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Имаме кворум и продължаваме.  

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На кое?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На последното?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Ама преди това процедурно бих искала да попитам – според Вас с 

какво мнозинство би трябвало да бъде прието предложението? С какво 

мнозинство? Обикновено или? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

При така посочените основания, правилника ще го приемем с 

поименно гласуване и трябва да има подкрепа за всички предложения 

минимум 17 члена. Аз за това в началото не случайно попитах – имате ли 

възражения, че като основание за приемане посочваме т.6 свързана с 

парични средства. Никой не направи възражение.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да обаче конкретното предложение, т.6 касае бюджет. Конкретното 

предложение не касае финансови средства.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така както целия правилник, така и отделните предложения, които са 

част от правилника изискват същото мнозинство. Така сте процедирали и 

2015 г. госпожо Радославова, Вие като съветник така сте гласували 

поименно. Проверих протокола, даже и го нося тук. От 24 март, Решение 

№746… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама това е за правилника в цялост. Сега касае предложение, което 

няма нищо общо с бюджет или с общинска собственост.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Вие сте приели отделни текстове за промяна и ще Ви кажа госпожа 

Надежда Радославова поименно как е гласувала – „ЗА“.  

 

/Шум в залата./ 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Всеки елемент от нормативния акт подлежи на еднакъв режим. Та 

така, сега ще прегласуваме по искане на ръководител на група съветници 

госпожа Надежда Радославова – предложението, което касае ал.4, а именно 

предварителния филтър, че след като се внесат до кмета на общината 

точка, те се разглеждат от разширен председателски съвет и т.н.  

 
С П И С Ъ К 
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на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев   + 

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева   + 

9. Ивайло Георгиев Димитров  +  

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев   + 

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков   + 

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков   + 

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева   + 

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова   + 

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

След поименно гласуване с 13 гласа - “ЗА“, „против“- 2, 

„въздържали се“- 8, предложението не се приема.  

 

Продължаваме. Следващото предложение касае изискването при 

внасянето на предложението да се изиска и писмено съгласие на 

номинираното лице или един от наследниците, което е ясно, че става 
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въпрос за посмъртно, защото наследник може да има само когато има 

починало лице. Така, това ще го включим пак в ал.4, като продължаваме. 

Ясно е нали? Гласуваме да бъде продължен ал.4 и с този израз. Колеги, 

пристъпваме към гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов   + 

16. Милен Йоргов Минчев   + 

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова   + 

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков   + 

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман   + 

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева   + 

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   
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След поименно гласуване с 14 гласа - “ЗА“, „против“- няма, 

„въздържали се“- 7, предложението не се приема.  

 

И последното предложение – чл.7, ал.9: Званието „Почетен 

гражданин“ се отнема, така както е израза „Осъдено за тежко умишлено 

престъпление“ и продължаваме „и чрез думи или действия петни името на 

града или страната, или при писмена молба от страна на удостоения“. Ясно 

е нали? Гласуваме. Някой иска ли да каже нещо?  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Аз имам само един въпрос към доктор Апти. Как ще бъде доказвано, 

че съответно лице със свои думи или действия петни името на града или 

страната? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ама нали трябва да бъде доказано. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ама общинския съвет за да вземе решение трябва да има някакви 

факти, на които да стъпи.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ама доктор Апти, ние при едно такова предложение направено в 

общинския съвет, как ще вземе решение всеки един от нас когато няма 

нещо черно на бяло, на което да стъпи и да формира мнение.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Много ясно, че трябва да има доказателство за това нещо, госпожо 

Неделчева. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Като например какво?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, колко юриста сме тук? Трима. И аз ще си позволя първи, 

като с най-голямо ЕГН, във този случай законодателя, а ние сме такива има 

две възможности: Едното е най-накрая в преходните и заключителни 

разпоредби да даде легално определение – що е то по смисъла на чл.9 

деянието така, така, както е изписано. Другата възможност е както каза и 

доктор Апти, при всеки конкретен случай ако се постави такова 

предложение, общинския съвет да преценява конкретно дали чрез думи 

или действия е налице такова опетняване на името на града или на 

страната по смисъла на правилника и да прецени. Това, което каза колегата 

Иво Димитров смятам, че е неотносимо, защото се отправя критика не към 

града, не към страната, а към общинския съвет. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Мариан Иванов –  ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател, по процедура. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. Ами това е също другото тълкуване и общинския съвет ще 

решава. Сега да чуем и колегата Мариан Иванов. Заповядайте.  

 

Г-н Мариан Иванов –  ПП „ГЕРБ“ 

Аз мисля, че имаше достатъчно време да се задават въпроси. 

Предлагам да се прекратят дебатите и да продължим с гласуванията на 

предложенията на колегата Апти. Всеки има право да изрази становището 

си с… 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Ирфан Ахмедов – ПП „ДПС“ 

Уважаеми господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Ахмедов, да прекратим ли дискусията? 
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Г-н Ирфан Ахмедов – ПП „ДПС“ 

Много Ви моля господин председател, да се придържаме към 

правилника за организацията и дейността на работата на Общински съвет-

Разград.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Приемам предложението и предложението на Мариан Иванов, да 

прекратим дискусията и да пристъпим към гласуване.  

И така, подлагам на гласуване това последно предложение касаещо 

основанието за отнемане на почетното звание.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев   + 

3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова   + 

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева  +  

9. Ивайло Георгиев Димитров  +  

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев   + 

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев   + 

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков   + 

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман   + 

26. Руско Кулев Дянков   + 

27. Свилена Дечева Дечева   + 

28 Станислава Веселинова Русева   + 
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29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова   + 

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

След поименно гласуване със 7 гласа - “ЗА“, „против“- 3, 

„въздържали се“- 12, предложението не се приема.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, с това приключихме с произнасянето по отделните 

предложения.  

Сега ще припомня само решението на Разградския административен 

съд по Адм.дело №15/2021 г. където Административния съд казва: За да се 

обезпечат правата на заинтересованите лица следва административния 

орган да приеме проекта във вида, в който  е бил обявен, а при направени 

предложения извън неговите рамки да отложи решението си за да се 

изпълни процедурата по изготвяне, обявяване и обсъждане на новия 

проект. В този смисъл е и разпоредбата на чл.13, ал.1, т.3 от Указ №883 от 

24.04.1974 г. За това аз обявявам, че приключваме на днешното заседание 

работата по проекта за правилник и следва след като изготвим протокола 

ние да обявим приетите изменения в проекта, които ще бъдат обявени и 30 

дни ще бъдат предоставени за обсъждане на гражданите. След като изтече 

този срок в зависимост от това дали има или няма предложения отново ще 

продължим процедурата до финализиране на приемането на проекта за 

правилник. И за това обявявам за приключена работата по тази точка от 

дневния ред – 304.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                  № 333 
 

На основание чл.21, ал.2 във връзка с ал.1, т.6 и т.23 от ЗМСМА, 

чл.11, ал.3, чл.26, ал.2 и чл.37, ал.3 от Закона за нормативните актове, 

чл.79 от АПК, Общински съвет – Разград,  
 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Приема предложенията за изменение в проекта за 

Правилник за символите, почетните звания, наградите и паметните 

знаци на Община Разград. 
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2. Проектът за Правилник за символите, почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград заедно с приетите 

предложения да се публикуват на интернет страницата на Община 

Разград за обществено обсъждане.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

С Т А Т И Я  14 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№305.  

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Избор на временна комисия за изпълнение на 

процедура по чл. 68 и 68а от Закона за съдебната власт. 

Колеги, пояснил съм, че двама съдебни заседатели са се оттеглили и 

се налага да попълним корпуса на съдебните заседатели с още двама души 

в този смисъл е и предложението ми.  

Докладната бе разгледана в ПК по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации и беше подкрепена. И сега пристъпваме 

към обсъждане, но моля да конкретизираме състава на комисията и да 

определим срока, в който комисията да определи конкретните процедурни 

правила за откриване на процедурата. За улеснение на съветниците 

предлагам досега избраната комисия с председател общинския съветник 

Нюсрет Салим и същите членове да продължат да изпълняват тази 

функция.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да ни припомните само комисията кои бяха.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Иванов.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Ние наистина, аз съм част от тази комисия, редно ли е при всяко едно 

отпадане, отказване на заседател, дали в Районния или Окръжния съд, 

всеки път да ни предлагате тази докладна. Не е ли вариант една такава 

временна комисия, която при необходимост събираме се, работим. По 

бързо ще бъде.  

 



107 
 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ама това означава промяна в правилника, нали така господин 

Димитров? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иванов, много е резонно Вашето предложение. Такова 

чудо до сега не е било. Аз съм много отдавна съветник и никога до сега 

като сме избирали съдебни заседатели някой от тях не му е хрумвало така 

да се оттегля. А тука вече е цяла група от такива хора. Трети път, трети път 

се налага да заместваме разбягали се, абдикирали от функциите си съдебни 

заседатели. Няма да правя сега изказване в духа на предишни дискусии, но 

госпожо Радославова тогава Вие поехте цялата отговорност за определяне 

на състава и не приехте нито едно наше предложение. Но минало, 

заминало.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

А и ние с основание не подкрепихме тогава предложенията, които 

направихте вие колегите от „ДПС“. Ето виждате, че е налице факт, че 

хората, които са били избрани не са били стойностни.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, кратко. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожо Неделчева, само на тази сесия имаме две доказателства 

дали сме прави или не. Голословна сте.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. Да направим сега комисията. И аз направих вече едно 

предложение – всяка група да излъчи член, и аз предлагам за председател 

госпожа Нюсрет Салим. Колегите от "ДПС" ще преценят, но имам право 

като съветник да направя предложение. Заповядайте.  

 

Г-н Ирфан Ахмедов – ПП „ДПС“ 

Уважаеми господин председател, от името на нашата група 

подкрепяме Вашето предложение. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, записваме госпожа Нюсрет Салим. Госпожо Неделчева, имате 

думата.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
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Ами ние подкрепяме предложението, което сме правили и при 

предишните комисии. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Станислава Русева?  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги от „ГЕРБ“. Колега Наско Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Аз предлагам Мариан Иванов.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Антон Монев, Вие ли ще бъдете?  

 

Г-н Антон Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Аз предлагам колегата Руско Дянков да ме предложи, защото да се 

самопредложа аз няма как да стане. Само ние сме с него.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Дянков? 

 

Г-н Руско Дянков – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Антон Монев ме изпревари, но аз предлагам господин Антон Монев.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Аз се присъединявам към това предложение.  

Господин Ремзи Осман. 

 

Г-н Ремзи Осман – „Земеделски народен съюз“ 

Ние предлагаме Ахмед Ахмедов.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така. И господин Минчев, господин Обрешков, господин Иво 

Димитров кой? 

 

Г-н Огнян Обрешков – „Демократична България – Обединение“ 

Мирослав Цанев.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Така. И сега остава да преценим, днеска сме 31 август, какъв срок да 

определим на комисията да определи конкретните процедурни правила за 

откриването на процедурата? Не сме притиснати от някакви фатални 

срокове, така че не е необходимо в следващите 3 или 7 дни това да го 

прави комисията. Имате ли конкретно предложение?  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ама те от друга страна пък комисията работи вече няколко пъти, 

заседава по такива казуси. Те си имат изработени процедурни правила 

нали така колеги, които сте членове на тази комисия? Така че, аз не мисля, 

че…Един срок, хайде да е 15 септември. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

15 септември предлага госпожа Елка Неделчева в т.2. И колеги, 

предложението придоби следния конкретен вид: Общинския съвет реши – 

избира комисия в състав: Нюсрет Салим-председател, Станислава Русева, 

Мариан Иванов, Антон Монев, Ахмед Ахмедов, Мирослав Ценев и възлага 

на комисията в срок до 15 септември 2021 г. да определи процедурните 

правила и да започне процедурата за номинации и т.н.  

Други предложения имате ли? Ако няма подлагам на гласуване, то 

ще бъде по обикновения ред с вдигане на ръка.  

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                 № 334 

 

С писма с Вх.№№ 542 от 08.12.2020 г. и №278 от 27.07.2021 г. на 

Административен ръководител и Председател на Окръжен съд – 

Разград, ни уведомява, че съдебните заседатели от Районен съд – 

Разград Фахри Мехмед Садък и Февзие Динчер Мехмед-Велиева са 

били предсрочно освободени като такива по тяхно желание.  

Това налага да бъде проведена нова процедура съгласно Закона 

за съдебната власт, за определянето на трима съдебни заседатели в 

Районен съд Разград, която включва:  

1/ Избор на комисия за откриване и провеждане на процедура за 

определяне на съдебни заседатели и правилата за това; 

2/ Обявяване на процедурата за определяне на съдебни 

заседатели в един местен ежедневник, в електронните медии, на 

интернет страниците на Общината и Общинския съвет; 

3/ Проверка на документите на кандидатите и изготвяне на 

доклад от комисията със списък на допуснатите кандидати за съдебни 



110 
 

заседатели; 

4/ Изслушване на допуснатите кандидати в публично заседание 

от избраната комисия и изготвяне на доклад относно провеждането 

му; 

5/ Приемане на решение от Общинския съвет за определяне на 

съдебните заседатели и представянето му, заедно с изискуемите 

документи, в Окръжен съд – Разград. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 1, т.1 от 

ЗМСМА във връзка с чл.68 и чл. 68а от Закона за съдебната власт 

Общински съвет Разград, с 22  гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

     1/Избира комисия за провеждане на процедура за определяне на 

съдебни заседатели в Районен съд – Разград от общински съветници в 

състав: 

          1.1. Нюсрет Салим – Председател; 

          1.2. Станислава Русева; 

          1.3. Мариан Иванов; 

          1.4. Антон Монев; 

          1.5. Мирослав Цанев; 

          1.6. Ахмед Ахмедов. 

   2/Възлага на комисията в срок до 15.09.2021 г. да определи и 

конкретните процедурни правила за откриването на процедурата и 

обявяването й, да проведен всички подготвителни действия по 

определянето на съдебните заседатели и да внесе доклад в Общинския 

съвет по чл.68а от Закона за съдебната власт до 45 дни от приемането 

на настоящото решение. 

3/Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

С Т А Т И Я  15 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№312.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на възмездно безсрочно право на 

пристрояване на сграда с идентификатор 61710.505.7214.3, построена 

върху имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен 
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имот с идентификатор 61710.505.7214 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на град Разград, актуван с Акт за частна 

общинска собственост № 867/10.01.2011 година, по реда на чл. 36, ал. 2 

и ал. 3 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

без търг или конкурс. 

Господин Грънчаров, моля представете най-важното от Вашата 

докладна. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Искам да благодаря и на дамите и господата общински съветници за 

търпението, но тяхна мисия беше да направят предния правилник почти 

съвършена. За това сега ще ви предложа на вашето внимание една 

докладна, в която става въпрос за реализирано право на строеж в Бизнес 

зона „Перистър“ и инвеститора е проявил искане за учредяване на 

възмездно безсрочно право на пристрояване в източната страна на сградата 

и на хотелския комплекс. Става дума за Вила „Делароса“, хотелския 

комплекс в Бизнес зона „Перистър“, който посреща гости на „Лудогорец“, 

политици, всякакви общински, религиозни празници. Хотела е пълен и 

така как да кажа емблематичен за Бизнес зона „Перистър“. Всичко е 

описано, цената която е определена от независимия оценител е в размер на 

27 321 лв. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, имате ли въпроси към вносителя или всичко е ясно? Да расте 

и да се развива хотелския комплекс. Ако няма приключваме дискусията и 

пристъпваме към гласуване, което ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

31.08.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   
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8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев Не участва   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов +   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Отсъства   

18. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                  № 335 

 

Община Разград е собственик на недвижим имот – частна 

общинска собственост, съгласно Акт за частна общинска собственост 

№ 867/10.01.2011 год., представляващ поземлен имот с идентификатор 

61710.505.7214 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Разград, с адрес: гр. Разград, ул. „Складова” № 8, с площ от  9 

361,00 кв. м., с трайно предназначение на територията – 

„Урбанизирана” и начин на трайно ползване – „За курортен хотел, 

почивен дом”. 

С Договор № 224 от 10.10.2017 год. за учредяване право на 

строеж в поземлен имот – частна общинска собственост, след проведен 

публичен търг с тайно наддаване е учредено на „ЍОКЕТА-КО” ООД, 

гр. Разград възмездно безсрочно право на строеж в поземлен имот – 

частна общинска собственост с идентификатор 61710.505.7214 по 
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кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, целият 

с площ от 9 361,00 кв. м., за изграждане на сграда с предназначение: 

курортен хотел, почивен дом с разгъната застроена площ  -  до          2 

500,00 кв. м. и максимална етажност на новоизградената сграда - до 5  

/пет/ етажа. При реализиране  на учреденото право на строеж по 

горепосоченият договор, „ЍОКЕТА-КО” ООД, гр.Разград е изградило 

хотелски комплекс със застроена площ – 864,00 кв. м. съгласно скица 

№ 15-830276-28.07.2021 г. на СГКК – гр. Разград и разгъната застроена 

площ – 2 176,50 кв. м., съгласно Удостоверение № УВЕ-70 от 01.11.2019 

год., за въвеждане в експлоатация на строеж, издадено от Главния 

архитект на Община Разград. 

В Община Разград е получено Заявление с вх. № 26-00-

687/24.06.2021 г. от Йордан Тачев – управител на „ЙОКЕТА-КО” ООД, 

гр.Разград, ЕИК: 116023628, с искане за учредяване на възмездно 

безсрочно право на пристрояване в източната страна на сграда - 

хотелски комплекс с идентификатор 61710.505.7214.3, построена върху 

поземлен имот – частна общинска собственост с идентификатор 

61710.505.7214 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Разград, целият с площ от  9 361,00 кв. м., с адрес: област Разград, 

община Разград, град Разград, улица „Складова“ № 8, за изграждане 

на нови площи, свързани с дейността на комплекса с разгъната 

застроена площ до 544,12 кв. м., представляваща 25,00 % от разгъната 

застроена площ на цялата сграда, въведена в експлоатация с 

Удостоверение № УВЕ-70 от 01.11.2019 год., издадено от Главния 

архитект на Община Разград. 

Предложението е разгледано на заседание на комисията по чл. 2, 

ал. 3 от Наредба № 21 на Общински съвет Разград за управление и 

разпореждане с имотите общинска собственост на територията на 

„Бизнес зона „Перистър” гр. Разград, проведено на 21.07.2021 година, 

която предлага да се приеме направеното от „ЙОКЕТА-КО” ООД, 

гр.Разград предложение. 

Изготвена е пазарна оценка на правото на пристрояване в 

източната страна на сграда - хотелски комплекс с идентификатор 

61710.505.7214.3 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

град Разград за изграждане на нови площи, свързани с дейността на 

хотелския комплекс с разгъната застроена площ до 544,12 кв. м., от 

инж. Павлин Емилов Колев – оценител на недвижими имоти, с рег. № 

100102137/12.12.2011 година на Камарата на независимите оценители, 

която е в размер на 27 321,72 лева /двадесет и седем хиляди триста 

двадесет и един лева и седемдесет и две стотинки/. 

Съгласно Удостоверение за данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от 

ДОПК изх. № 6705001910/27.07.2021 година, издадено от Община 

Разград, данъчната оценка на правото на пристрояване е в размер на 
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23 174,80 лева /двадесет и три хиляди сто седемдесет и четири лева и 

осемдесет стотинки/. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 38, ал. 2 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската 

собственост, чл. 17 от Наредба № 21 на Общински съвет Разград за 

управление и разпореждане с имотите общинска собственост на 

територията на „Бизнес зона „Перистър” гр.Разград, във връзка чл. 

36, ал. 2, ал. 3 и ал. 5 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване  с 20  

гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

  

1. Да се учреди на „ЍОКЕТА-КО” ООД, ЕИК: 116023628, със 

седалище и адрес на управление: област Разград, община Разград, град 

Разград, ул.”Никола Вапцаров” №14, вх.Б, ап.28, представлявано от 

Йордан Константинов Тачев в качеството му на управител, възмездно 

безсрочно право на пристрояване в източната страна на сграда - 

хотелски комплекс с идентификатор 61710.505.7214.3 /шестдесет и една 

хиляди седемстотин и десет точка петстотин и пет точка седем хиляди 

двеста и четиринадесет точка три/, със застроена площ – 864,00 кв. м., / 

осемстотин шестдесет и четири квадратни метра/, разгъната застроена 

площ – 2 176,50 кв. м., /две хиляди сто седемдесет и шест цяло и 

петдесет стотни квадратни метра/, с предназначение: хотел, построена 

върху поземлен имот – частна общинска собственост с идентификатор 

61710.505.7214 /шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

петстотин и пет точка седем хиляди двеста и четиринадесет/ по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на град Разград, 

целият с площ от  9 361,00 кв. м.  /девет хиляди триста шестдесет и 

един квадратни метра/, трайно предназначение на територията: 

Урбанизирана, начин на трайно ползване: За курортен хотел, почивен 

дом, с адрес: област Разград, община Разград, град Разград, улица 

„Складова“ № 8, при съседи: 61710.505.7243,  61710.505.7215,  

61710.505.7244,  61710.505.7213, за изграждане на нови площи, свързани 

с дейността на хотелския комплекс с разгъната застроена площ до 

544,12 кв. м., /петстотин четиридесет и четири цяло и дванадесет 

стотни квадратни метра/ представляваща 25,00 % /двадесет и пет 

процента/ от разгъната застроена площ на цялата сграда, въведена в 

експлоатация с Удостоверение № УВЕ-70 от 01.11.2019 год., издадено 

от Главния архитект на Община Разград, при цена на правото на 
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пристрояване в размер на 27321,72 лева /двадесет и седем хиляди 

триста двадесет и един лева и седемдесет и две стотинки/ определена 

от независим лицензиран оценител на недвижими имоти и данъчна 

оценка по чл. 264, ал. 1 от ДОПК в размер на 23 174,80 лева /двадесет и 

три хиляди сто седемдесет и четири лева и осемдесет стотинки/. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и да 

сключи договор с „ЍОКЕТА-КО” ООД, град Разград за учредяване на 

възмездно безсрочно право на пристрояване на описаната в т. 1 сграда 

- хотелски комплекс с идентификатор 61710.505.7214.3, построена 

върху поземлен имот – частна общинска собственост с идентификатор 

61710.505.7214 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

град Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, накратко само ще ви информирам за материалите, които са 

постъпили от последното заседание. Имаме информация от Силвия 

Георгиева – Изпълнителен директор на НСОРБ във връзка с предоставяне 

на анализ по изпълнението на общинските бюджети, той се намира в 

общинска администрация, и който съветник проявява интерес може да се 

запознае там. Имаме писмо постъпило от заместник кмета Добрин Добрев 

във връзка с поставения въпрос за с.Топчии и ползването на земеделските 

земи, който беше разгледан в постоянните комисии, и не са констатирани 

някакви нарушения. Имаме докладна от Красимир Дяков – Председател на 

спортния клуб по стрелба „Антибиотик“, да се удължи срока за ползване. 

Молба от Десислава Христова от Разград касаеща улица „Преслав“. 

Доклад от общинския съветник и наш представител в Общо събрание на 

МБАЛ „Св. Иван Рилски“ за проведеното събрание. Общо взето нищо не е 

решено, само пак се увеличили капитала на болницата и нашето дялово 

участие се топи и станало 4 %, който иска може да се запознае с материала. 

Господин Бояджиев ни е изпратил справка относно извършена проверка за 

много котки в едно жилище на улица „Княз Борис“. Предприети са мерки, 

тъй като котките не били ваксинирани. Имаме писмо от НЧ „Делиорман 
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2014“ и отговор на кмета Денчо Бояджиев относно оземляването. Закона за 

читалищата е такъв, че само до определена година, 1996 г. може да се 

ползват читалища, старите читалища, новите не. Имаме копие от отговора 

на заместник кмета Добрин Добрев на жители и на кметския наместник на 

село Островче относно ремонт на улици. Отговор от заместник кмета 

Мирослав Грънчаров относно статута на имот свързан с имота на фирма 

„АЛФА ТРЕЙД“ ООД гр.Разград касаеща статута на този имот, който е на 

границата с Бизнес зона „Перистър“. Писмо от заместник кмета Добрин 

Добрев във връзка с проблемите в ДГ „Здравец“ в с.Гецово, които бяха 

разглеждани. Подробен отговор има, който е изпратен и на молителите и 

са запознати с предприетите мерки, а те са много от страна на общинската 

администрация. И едно писмо от господин Румен Вълчев касаещо 

Мемориала свързан с поделенията, които са били дислоцирани на 

територията на град Разград. И отговор във връзка с писмо на Държавно 

ловно стопанство „ВОДЕН – ИРИ ХИСАР“ за ползването на общински 

гори. И една информация от представители на Инициативния комитет по 

същия проект за Мемориала за гарнизоните в Разград от 4 члена, с които те 

информират какви усилия полагат за обединяването на усилията и на 

представители на бизнеса в довършването на проекта.  

Поради изчерпването на дневния ред в 17:25 часа, закривам 

заседанието на общинския съвет. 

 

 

 

 
                                                  ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                                 /Стоян Ненчев/ 

 

 

                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                         /Руско Дянков/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


